


سرمربی سابق استقلال گفت: کار اصلی وینفرد شفر از حالا 
به بعد است و عیار واقعی او ازاین به بعد مشخص می شود. 
بنابراین برای تمدیدقرارداد او باید تا پایان فصل صبر کرد. 

صمد مرفاوی با بیان این نکته که کار سخت و بازی های 
دشوار استقلال تازه آغاز شده است گفت: نباید برای تمدید 
قرارداد با شفر عجله کرد. باید تا پایان فصل صبر کنیم و 
ببینیم در لیگ برتر و در بازی با تیم های سخت چه نتیجه ای 
می گیرد. سپس عملکرد او را در لیگ قهرمانان آسیا هم 
ببینیم و بعد از آن درباره تمدید قرارداد با او تصمیم گرفته 
شود. سرمربی پیشین آبی ها با اشاره به شکست این تیم 
مقابل ذوب آهن گفت: استقلال به ذوب آهن نباخت بلکه 
به امیر قلعه نویی باخت. به شناختی که امیر از استقلال 
داشت و از آن به بهترین شکل ممکن استفاده کرد. البته 
منظور من شناختی بود که امیر قلعه نویی در همان دقایق 

ابتدایی بازی از  استقلال به دست آورد.

وی افزود: در دقایق ابتدایی بازی استقلال قدری بهتر از 
ذوب بود و یک گل هم زد. اما قلعه نویی خیلی زود نقاط 
ضعف و قوت استقلال و تیم خودش را شناسایی کرد و در 
همان نیمه نخست یک تعویض کلیدی کرد. اضافه شدن 
قاسم حدادیفر نقطه عطف این بازی بود و او با بازیسازی 
از انتهای زمین کاملا ورق بازی را برگرداند واز آن به بعد 
جریان بازی به سود ذوب آهن شد. مرفاوی گفت: برای 
من این سئوال پیش آمد چرا در حالی که ذوب آهن در 
نود دقیقه بارها در شیوه بازی اش تغییر ایجاد کرد و تغییر 
سیستم داد، شفر هرگز در روند تیمش تغییراتی ایجاد نکرد. 
ذوب آهن روش های مختلف را اجرا می کرد. بازی سازی از 
انتهای زمین، نفوذ از کناره ها، پرس از جلو و چند تاکتیک 
نداشت.  تاکتیکی  تنوع  بازی  این  در  استقلال  اما  دیگر. 
پیشکسوت استقلال با اشاره به این نکته که این تیم در 
با تیم های بالای جدول و مشکل  همه بازی های بزرگ 

برنده نشده است بیان داشت: این خوب نیست استقلال 
در بازی های مشکل زورش به حریف نرسد. شما ببینید 
که شفر نه پرسپولیس را برده، نه ذوب آهن را، نه فولاد را، 
نه سایپا را و نه تراکتورسازی را. این نشان می دهد که زور 
این تیم در بازی های دشوار کم می شود و این جای نگرانی 
دارد به خصوص در دیدارهای آسیایی.  مربی سابق تیم 
استقلال در خصوص بازی آینده این تیم مقابل سپیدرود 
اظهار داشت: این بازی خیلی حائز اهمیت است و می تواند 
استقلال را از نظر روحی بعد از شکست ذوب آهن به شرایط 
خوب بازگرداند. اما باید توجه داشت که این بازی هم قطعا 
یک بازی ساده نیست. گرچه سپیدرود در رده های پایین 
جدول قرار دارد، اما این تیم می تواند حریف خطرناکی برای 
استقلال باشد. بازی با تیم های پایین جدولی در این مقطع 
خیلی خطرناک است و شفر و بازیکنانش باید از همه داشته 

های خود برای این بازی مهم استفاده کنند.
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وزیر صنعت، معدن و تجارت اعلام کرد 

پرداخت ۱۲ هزار میلیارد تومان تسهیلات تولید
وزیر صنعت، معدن و تجارت ضمن اشاره به پرداخت ۱۲ هزار میلیارد تومان تسهیلات 
رونق تولید در کشور به پرونده شرکت هپکو اشاره کرد و گفت: در بحث شرکت هپکو 
و خصوصی سازی شرایط مالکیت محرز نبوده و باید شرایط واگذاری به درستی انجام 
گیرد، با دولتی شدن مجدد صنایع واگذار شده کاملا مخالف هستم و باید تدابیری برای 
واگذاری درست انجام گیرد. محمد شریعتمداری در هفتادمین نشست ستاد راهبری 
اقتصاد مقاومتی استان مرکزی با اشاره به توانمندی های عظیم کشور در بخش های 
مختلف بیان کرد: از فعالیت ها و اقدامات صورت گرفته طی ۳۹ سال اخیر باید دفاع کرد 
و نباید شرمنده آنچه انجام شده است بود چراکه همگان به مسئولیت ها و وظایف خود 
عمل کرده اند. وی تصریح کرد: در کنار راهکاریابی برای مشکلات و نقاط ضعف موجود در 
کشور باید امید را در جامعه نیز ترویج کرد، چرا که پتانسیل های فراوانی در کشور وجود 
دارد. وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشاره به ظرفیت های حوزه صنعت متکی به منابع 
طبیعی و معدنی اظهار کرد: در سال ۱۳۵۷ تولید فولاد در کشور تنها به واسطه یک 
معدن و مجموعه فولاد ذوب آهن اصفهان انجام می گرفت، اما امروز ظرفیت های عظیمی 
در اختیار است و حتی برخی از آن هنوز کشف و معرفی نشده است. وی ظرفیت تولید 
فولاد خام در کشور را ۳۳ میلیون تن عنوان کرد که جایگاه چهاردهم دنیا را در اختیار 
دارد و افزود: امروز ظرفیت تولید صنایع فولاد کشور سالانه ۱۹۴ میلیون تن است که 
۱۱۰ میلیون تن بواسطه صنایع با بیش از ۶۰ درصد از پیشرفت افزوده و زنجیره فولاد 
کشور را تکمیل می کند و ظرفیت تولید سالانه را به ۳۰۰ میلیون تن و همچنین جایگاه 
هفتم جهان می رساند. شریعتمداری با بیان اینکه تولید مس و روی در کشور در سال 
۱۳۵۷ صفر بوده است، اما امروز به ترتیب به تولید ۴۰۰ هزار تن و ۴۵۰ هزار تن رسیده 
است، گفت: علاوه بر این ظرفیت تولید ۱۲۰ هزار تنی آلومینیوم کشور امروز به ۵۰۰ 
هزار تن افزایش یافته است که همچنان زمینه افزایش تولید وجود دارد و تولید ۸ میلیون 
تنی سیمان نیز به ۸۴ میلیون تن افزایش رسیده و تا ۱۴۰ میلیون تن نیز ظرفیت 
سرمایه گذاری وجود دارد که باید بازار آن نیز فراهم شود. وی با اشاره به تولید یک 
میلیون و ۶۰۰ هزار تنی شیشه خام و ۷۵۰ هزار تن تولید ظروف شیشه در کشور عنوان 
کرد: در کنار استفاده از منابع طبیعی و معدنی در حوزه صنعت امروز در عرصه صنعت 
دانش بنیان نیز شرکت های بسیاری فعالند و با بازگشت نخبگان و دانش آموختگان به 
کشور و توسعه فعالیت این  شرکت ها سالانه ۳ هزار میلیارد تومان فعالیت اقتصادی و 
ریالی انجام می شود، همچنین با توسعه این شرکت های دانش بنیان در صنعت معدن نیز 

مصرف منابع و انرژی به حداقل رسیده است.

سخنگوی کمیسیون تلفیق بودجه مجلس :

شرایط افزایش قیمت آب،برق وگاز مصرفی 
مشخص شد

سخنگوی کمیسیون تلفیق بودجه مجلس شورای اسلامی در تشریح آخرین جلسه 
کمیسیون تلفیق بودجه گفت:اعمال افزایش بهای آب، برق و گاز مصرفی فقط به پیشنهاد 
وزارت مربوطه و تصویب هیات وزیران امکانپذیر است. علی اصغر یوسف نژاد  درخصوص 
مصوبات آخرین جلسه کمیسیون تلفیق بودجه مجلس شورای اسلامی گفت: در این 
جلسه از سوی نمایندگان عضو کمیسیون تلفیق،بررسی های لازم درخصوص برخی 
مواد و تبصره ها انجام شد که بر اساس مصوبه کمیسیون شرکت ملی گاز ایران مکلف 
شد که در قالب قراردادهای بند )ق( تبصره ۲ قانون بودجه سال ۹۳ کل کشور مصوب 
۶ اسفند ۱۳۹۲ و ماده ۱۲ قانون رفع موانع تولید رقابت پذیر و ارتقای نظام مالی کشور 
مصوب اول اردیبهشت سال ۱۳۹۴ ، اقدامات لازم برای گازرسانی به شهرها و روستاهای 

استان های سیستان و بلوچستان، هرمزگان و جنوب کرمان را انجام دهد.
شرایط تسویه بدهی بخش های خصوصی، تعاونی و نهادهای عمومی 

غیردولتی از محل واگذاری اموال دولتی تعیین شد
سخنگوی کمیسیون تلفیق بودجه مجلس شورای اسلامی ادامه داد: همچنین براساس 
مصوبه کمیسیون تلفیق به دولت اجازه داده شد که در سال ۱۳۹۷ مصارف مربوط به 
واگذاری بنگاه های دولتی موضوع ماده ۲ بند )د( سیاست های کلی اصل ۴۴ قانون 
اساسی مصوب اول خرداد ۱۳۸۴ را از طریق جدول شماره ۱۳ قانون مذکور پرداخت 
کند، همچنین بدهی بخش های خصوصی، تعاونی و نهادهای عمومی غیردولتی از محل 
واگذاری اموال و دارایی ها و سهم الشرکه متعلق به دولت و موسسات و شرکت های 
دولتی را از طریق جدول شماره ۱۸ این قانون قابل پرداخت است. یوسف نژاد تصریح 
کرد: براساس تبصره ۶ لایحه بودجه که در کمیسیون تلفیق مورد بررسی قرار گرفت و به 
جزء یک بند )پ( ماده ۳۲ احکام دائمی این عبارت اضافه شد که "شاخص های مناطق 
و شهرستان های غیربرخوردار از اشتغال موضوع این جزء، به پیشنهاد مشترک وزارت 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی به تصویب هیات وزیران می رسد". وی ادامه داد: همچنین در 
مصوبه دیگر کمیسیون تلفیق؛ در بند ۳ الحاقی تبصره ۶ لایحه بودجه، در سال ۱۳۹۷ 
کلیه مدارس دولتی، وزارت آموزش و پرورش در سقف الگوی مصرف از پرداخت هزینه 
مصرفی آب، برق و گاز معاف می باشند، سقف الگوی مصرف طی دستورالعمل توسط 
وزارتخانه های نیرو، نفت و آموزش و پرورش تدوین و اجرا می شود، چنانچه مصارف 
واحدهای آموزشی در یک دوره بیشتر از الگوی تعیین شده باشد، کل مصرف آن دوره 

کماکان مشمول پرداخت خواهد بود.
هیات وزیران مجوز افزایش بهای آب، برق و گاز مصرفی را صادر می کند

سخنگوی کمیسیون تلفیق بودجه مجلس شورای اسلامی یادآور شد: همچنین بند 
الحاقی ۶ لایحه بودجه مورد بررسی قرار گرفت و کمیسیون تلفیق مصوبه دیگری داشت 
که بر این اساس در مواردی که براساس قوانین و مقررات، اختیار افزایش بهای آب، برق 
و گاز مصرفی به شرکت های دولتی ذی ربط داده شده است، اعمال افزایش فقط به 

پیشنهاد وزارت مربوطه و تصویب هیات وزیران امکانپذیر است.

 عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس  تاکید کرد

رونق اشتغالزایی با تاکتیک حمایت از 
استارت آپ ها 

عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس بر نقش حمایت از کسب و کارهای نو 
در اشتغالزایی تاکید کرد. محمد باسط درازهی  درباره مشکل بیکاری در کشور گفت:با 
توجه به جمعیت بالای جوان در کشور ایجاد اشتغال، یکی از دغدغه های اصلی و بدیهی 
محسوب می شود.برنامه های اشتغالزیی باید با لحاظ موقعیت جغرافیایی و استعدادهای 
هر منطقه در نظر گرفته شود. نماینده مردم سراوان، سیب، سوران، زابلی در مجلس 
شورای اسلامی ادامه داد:نمی توان کتمان کرد اقتصاد کشور وابسته به درآمدهای نفتی 
است هرچند که برای کاهش اتکای بودجه به درآمدهای نفتی اقداماتی صورت گرفته 
اما همچنان تا نقطه مطلوب فاصله وجود دارد. درازهی با تاکید بر نقش مهم اجرای 
صحیح سیاست های اقتصاد مقاومتی در اشتغالزایی افزود:باید از ظرفیت نخبگان و نیروی 
متخصص جامعه با تقویت زیرساخت های کشور بهره گرفت بطور مثال اگراستارت آپ 
ها حمایت شوند بخشی از جوانان جویای کار در این حوزه مشغول به فعالیت می شوند. 
درازهی با اشاره به نقش حمایت از کسب و کارهای نو در رونق اشتغالزایی تصریح کرد: 
معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری گزارش های امیدوار کننده ای در خصوص 
خلق ثروت بوسیله شرکت های استارت آپی ارائه کرده که بدیهی است باید از معاونت 
علمی و فناوری و شرکت های مذکور در راستای اشتغالزایی حمایت عملی کرد. وی 
ادامه داد:صدا وسیما و رسانه ها باید با معرفی کارآفرینان و حمایت از استارت آپ ها و 
فرهنگ سازی زمینه اشتغالزایی را در حوزه های مختلف فراهم کنند. این نماینده مردم 
در مجلس افزود:برداشت ۱.۵ میلیارد دلاری از صندوق توسعه ملی برای اشتغالزایی 
اقدام خوبی است اما با توجه به جمعیت بالای جوانان جویای کار در کشور،باید منابع 
بیشتری برای اشتغالزایی اختصاص داد چرا که در بسیاری از کشورهای موفق موضوع 
عدم تمرکز جواب داده بنابراین دلیلی ندارد تمامی واحدهای صنعتی در پایتخت و 
شهرهای بزرگ ایجاد شود. درازهی تصریح کرد:توسعه متوازن و ایجاد اشتغال در تمامی 
مناطق کشور مانع از مهاجرت جوانان به شهرهای بزرگ می شود و از معضلات حاشیه 
نشینی و ترافیک و آلودگی هوا می کاهد. عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس 
شورای اسلامی یادآور شد:اشتغالزایی به برنامه ریزی همه جانبه نیاز دارد بنابراین باید 
در کنار توجه به اشتغال روستاییان باید برای اشتغالزایی جوانان در شهرها نیز اقدامات و 

تسهیلات در نظر گرفته شود.

رئیس بانک مرکزی گفت : نوسازی زیرساخت نظام 
پرداخت با تدبیر بازنگری در مدل های کسب و کار توجیه 

اقتصادی می یابد.
ولی الله سیف با بیان این که زیرساخت های نظام تسویه 
و پرداخت کشور در گذر سال ها، تحولات مهمی را از سر 
گذرانده و به بخش لاینفکی از زندگی روزمره مردم و 
فعالان اقتصادی و به عضوی حیاتی در پیکره نظام بانکی 

تبدیل شده  است، اظهار داشت: در رهگذر این تغییر و 
و سامانه های  از ساختارها  میانسالی  نشانه های  تحول، 
موجود هویداست. میانسالی نشان از پختگی و بلوغ و 
تجربه دارد اما در کنار آن ضعف ها و کاستی هایی به چشم 
می خورد که مانند ترک هایی ریز، دوام کل سازه را در دراز 

مدت با تهدید روبه رو می کنند.
وی با تاکید بر این که نظام های تسویه و پرداخت کشور 

اینک در میانسالی خود با دو تحول مهم روبه روست که 
استواری، پایداری و تعالی آن را به چالش می کشند، گفت: 
تحول اول با پدیدار شدن فرسایش درونی نظام های تسویه 
را خاطرنشان  نوسازی آن  و  بازسازی  لزوم  پرداخت،  و 
دو  طول  در  که  زیرساخت هایی  و  سامانه ها  می کند. 
دهه گذشته شکل گرفته اند، همچنان و به طور عمده 
از مدل های کسب و کاری تبعیت می کنند که حتی در 
زمان نوجوانی سیستم، با استانداردها و عملکردهای بهینه 
جهانی فاصله داشتند و اینک که به سامانه هایی تنومند و 
پرکاربرد بلوغ یافته اند، آثار توسعه خارج از مدل های بهینه 
بیش از پیش به بار گرانی برای نظام بانکی بدل شده است.

مجموعه ای  کشور،  پرداخت  نظام  داد:  ادامه  سیف 
با کارایی و  اما  اثربخش  از سامانه های پرکاربرد، بسیار 
قابلیت نگهداری و تداوم عملیات محدود است و نوسازی 
و  سرمایه گذاری  نیازمند  زیرساخت،  این  بازسازی  و 
هزینه کردهای بزرگی است که جز با تدبیر بازنگری در 
مدل های کسب و کار توجیه اقتصادی نمی یابد. حال که 
بحث تحول در نظام بانکی در عرصه عمومی به عنوان یک 
الزام مطرح است، فرصتی مغتنم به دست آمده تا در سایه 
عقلانیت و به دور از هیجانات و احساسات اولیه ای که 
منجر به رقابت های کور و بازارشکنانه شد، نگاهی نو به این 
موضوع و توجه به استانداردها و بهروش های بین المللی 

مبذول شود.
رئیس کل بانک مرکزی افزود: تحول دوم منبعث از 

تحولات جهانی در حوزه فناوری و فناوران مالی است که 
به نظر می رسد در سال های آتی کل نظام مالی جهان و 
ایران را تحت تاثیر عمیق و ساختاری قرار دهد. این تحول 
از سه جهت ساختارهای موجود نظام مالی را آماج خود 
قرار داده است. از یک سو، نظام های سنتی مبادله پیام های 
مالی، انحصار در روش های ارتباط با مشتری و ابزارهای 
پرداخت و محدودیت در مبادلات برون مرزی، با موجی از 
فناوری های مالی مبتنی بر پدیده هایی نظیر بانکداری باز 

در حال دگردیسی است.
مزیت  و  انحصار  دوم  سوی  در  کرد:  خاطرنشان  وی 
رقابتی سنتی بانک ها مبتنی بر سرمایه گذاری سنگین در 
مسیرهای دسترسی مشتری، با همه گیر شدن ابزارهای 
هوشمند، به سرعت در حال زایل شدن است و انبوهی از 
نوآوری هایی نظیر تامین مالی جمعی، اعطای تسهیلات 
جمعی و ایجاد شبکه های ارتباط مالی نظیر به نظیر، 
موجودیت بانک ها را به عنوان موسساتی عظیم نشانه 

گرفته اند.
سیف یادآور شد: در سوی سوم تحولی ناشناخته با آثاری 
پیش بینی نشده با معرفی رمزینه پول ها در حال وقوع 
است. سنجش اثرها و عمق آن بر نظام های چند صد ساله 
پولی و ارزی همچنان موضوع بحث جدی کارشناسان و 
صاحب نظران در جهان است، لیکن با توجه به حضور این 
ابزارها در کشور، لزوم سیاستگذاری و اعلام موضوع در این 

خصوص برای بانک مرکزی محرز شده است.

دو تحول مهم در نظام های تسویه و پرداخت کشور؛

نوسازی نظام پرداخت با بازنگری در مدل های تجارت 

هیات حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه دو قم تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده های تشکیلی 
طبق قانون مذکور را براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح آراء ذیل تایید نموده اند.

۱- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۹۸۴۰ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۶۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۴۲۷ خانم لیلا کریمی فرزند 
ابوالفتح در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۸۱/۱۵ مترمربع پلاک شماره فرعی از ۲۲۸۳ 

اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم خریداری طی سند رسمی سند مالکیت مشاعی .)م الف ۶۹۴۱(
۲- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۸۴۸۸ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۷۶۴ آقای حسین عزیزی 
فرزند اسداله متولد ۱۳۵۱/۶/۱ در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۱۳/۳۵ مترمربع 
پلاک شماره فرعی از ۲۱۸۵ و ۲۱۸۶- اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از 

طهماسب زند . )م الف ۶۹۳۷(
۳- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۸۱۵۶ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۶۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۶۳۶ آقای یوسف شایگان 
آلانق فرزند علی متولد ۱۳۶۱/۵/۳۰ در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۱۱ مترمربع 
پلاک شماره ۱ فرعی از ۱۹۵۵- اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از مهدی 

شاکری .)م الف ۶۹۳۷(
۴- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۱۸۷۵ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۴۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۴۴۵ آقای نبی اله حیدری 
فرزند اسماعیل متولد ۱۳۴۸/۷/۵ در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۰۵ مترمربع 
پلاک شماره ۳۱۵ فرعی از ۱۸۵۸ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم خریداری طی سند رسمی سند مالکیت 

مشاعی .)م الف ۶۹۳۱(
صفدر  علی  آقای  کلاسه ۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۵۹۴۷  پرونده  به  مربوط  شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۷۹۴۵  رای   -۵
غلامحسینی فرزند حجت اله در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۱۲ مترمربع پلاک 
شماره فرعی از ۱۹۶۷ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از فخری آقایی .)م 

الف ۶۹۴۶(
۶- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۷۳۸۸ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۵۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۲۷۲ آقای محمدعلی سالاری 
فرزند گرز علی در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۵۹/۹۰ مترمربع پلاک شماره ۲۴۹ 
فرعی از ۱۹۵۳ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از علی حیدری .)م الف ۶۹۴۷(
۷- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۳۱۲۳۹ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۸۵۴۳ آقای جواد محمدزاده 
عزیزآبادی فرزند محمود در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۷۵/۱۰ مترمربع پلاک شماره 
۶۸ فرعی از ۱۹۴۷ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از حسین حقیقت .)م 

الف ۶۹۵۰(
۸- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۳۳۰۳ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۱۳۰۱۸ خانم نرگس جانعلی ئی 
فرزند آقامعلی در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۱۴ مترمربع پلاک شماره فرعی از 
۲۱۸۱ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از حسین و علی و قدسی و بتول و 

مصطفی رضویان و فخری رضوی و اعظم میر شجاعی ورثه محمد رضویان .)م الف ۶۹۶۷(
۹- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۹۹۱۳ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۶۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۹۱۹ آقای نقی کریمی فرزند 
نصرت اله در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۳۲ مترمربع پلاک شماره فرعی از باقیمانده 
۲۳۸۲ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از مهدی جواهری ضمیر و محمود 

جواهری ضمیر .)م الف ۶۹۳۰(
۱۰- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۸۴۵۸ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۴۷۵۹ آقای محمد صادق 
پژوه فرزند حمزه متولد ۱۳۵۶/۴/۳ در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۶۲/۵۵ مترمربع 
پلاک شماره فرعی از ۲۱۸۱- اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از سید احمد 

فاتحی .)م الف ۶۷۹۷(
۱۱- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۳۳۱۱ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۶۲۴ آقای غفار سلمیان 
فرزند رستم در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۳۸/۴۰ مترمربع پلاک شماره فرعی 
از ۲۳۳۳و ۲۳۳۴ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از ابراهیم بیگدلی .)م الف 

)۶۹۶۰
محمدرضا  آقای  کلاسه ۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۱۵۲۶۸  پرونده  به  مربوط  شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۳۱۴۷۰  رای   -۱۲
خسروی فرزند علی اصغر در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۲۰۰ مترمربع پلاک شماره 
۱ فرعی از ۲۱۸۴ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از مهدی شاکری .)م الف 

)۶۹۶۴
۱۳- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۳۰۰۴۳ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۶۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۴۶۸ آقای جواد شیرین 
آبادی فراهانی فرزند ابوالقاسم متولد ۱۳۵۹/۶/۱ در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۵۶ 
مترمربع پلاک شماره ۲۳۶ فرعی از ۲۱۶۹- اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه 

از ذبیح اله فضل خانی و صمد کربلائی و بهرام کربلائی خانی .)م الف ۶۹۵۷(
۱۴- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۴۶۵۶ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۲۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۸۳۲ آقای محمود یوسفی 
فرزند کلام اله در سه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ششدانگ ۱۱۰/۷۲ مترمربع 
پلاک شماره فرعی از ۲۲۷۰ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از سید 

محمدجواد حسینی یزدی .)م الف ۶۹۷۰(
۱۵- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۴۶۵۸ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۲۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۸۳۴ آقای محمدعلی اجلی 
فرزند نعمت اله در سه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ششدانگ ۱۱۰/۷۲ مترمربع 
پلاک شماره فرعی از ۲۲۷۰ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از سید 

محمدجواد حسینی یزدی  .)م الف ۶۹۷۰(
۱۶- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۳۰۳۶۶ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۱۶۱۳۱ آقای عباس مرادی 
فرزند علی اکبر در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۷۰ مترمربع پلاک شماره فرعی از 
۲۲۷۲/۴/۴۷۸ و ۲۲۹ الی ۲۲۷۷/۲۵۵ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از 

حسین بختیاران .)م الف ۶۹۷۷(
۱۷- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۳۰۵۸۸ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۸۵۶۱ آقای محسن محمدی 
فرزند غضنفر در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۲۰ مترمربع پلاک شماره فرعی از 
۲۳۲۱ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از حسین رضوی ورثه سید رضا 

رضوی .)م الف ۶۹۵۴(

۱۸- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۷۹۹۴ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۱۰۶۵۰ آقای محمد زندیه 
فرزند احمد در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۶۰ مترمربع پلاک شماره فرعی از ۱۹۶۵ 
اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از سیدعلی رضویان فرزند سید محمد  .)م 

الف ۶۹۷۴(
۱۹- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۷۸۹۶ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۱۱۴۶۲ آقای محمد زندیه فرزند 
احمد در سه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ششدانگ ۱۰۴ مترمربع پلاک شماره 

فرعی از ۱۹۶۵ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی وراث محمد رضویان  .)م الف ۶۹۷۴(
۲۰- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۷۸۹۵ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۱۰۶۴۸ خانم آغچه قره گوزلو 
خیرآبادی فرزند رمضان در سه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ششدانگ ۱۰۴ 
مترمربع پلاک شماره فرعی از ۱۹۶۵ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی وراث محمد رضویان  

.)م الف ۶۹۷۴(
۲۱- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۳۰۰۴۸ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۳۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۵۱۶ خانم زهرا فهیمی فرزند 
حیدرعلی در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۷۸/۵۳ مترمربع پلاک شماره ۳۴ فرعی از 
۲۶۳۳ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی خریداری طی سند رسمی سند مالکیت مشاعی 

.)م الف ۶۹۸۱(
۲۲- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۳۰۳۹۶ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۶۱۴۹ آقای حسین براتی 
فرزند علیرضا در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۵۷ مترمربع پلاک شماره ۲۴۲ فرعی 
از ۱۹۳۹ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم خریداری طی سند مالکیت رسمی مالکیت مشاعی .)م الف ۶۹۸۰(

۲۳- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۸۴۷۵ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۱۳۱۹۹ خانم نسرین اسماعیلی  
فرزند علی اصغر متولد ۱۳۶۸/۲/۱در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۴۹/۳۰ مترمربع 
قطعه هشتن مجزی شده از ۲۲۷۷ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از علی 

زحمت کش .)م الف ۶۹۸۴(
۲۴- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۳۰۱۱۹ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۳۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۳۳۷ آقای حمید دوستدار 
محمدی فرزند مرتضی در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۸۳/۷۰ مترمربع پلاک شماره 
۴ فرعی از ۱۷۲۳ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم خریداری طی سند رسمی سند مالکیت مشاعی .)م 

الف ۶۹۸۷(
۲۵- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۳۰۸۹۳ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۴۴۶۰ آقای نصرت اله گلشنی 
فرزند رضا در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۶۵ مترمربع پلاک شماره ۴ فرعی از ۱۸۴۶ 

اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از سکینه موسوس حرمی .)م الف ۶۹۹۱(
۲۶- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۳۰۸۰۰ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۵۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۴۵۸ آقای حسن چراغی 
فرزند محمدعلی در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۷۱/۵۰ مترمربع پلاک شماره فرعی 
از ۱۹۶۷ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از مهدی شاکری و فتح اله شاکری  

.)م الف ۶۹۹۴(
۲۷- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۱۵۹۱۱ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۲۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۸۱۴ آقای حسین رستمی 
فرزند حسنعلی در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۲۳/۷۵ مترمربع پلاک شماره ۳۶۶ 
فرعی از ۱۸۷۸- اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم خریداری طی سند رسمی برابر سند قطعی .)م الف ۶۹۷۱(
۲۸- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۳۰۷۹۷ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۲۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۲۵۱ آقای شمس اله حسینی 
فرزند قنبرعلی در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۱۲ مترمربع پلاک شماره ۵۲ فرعی 
از ۱۹۴۶ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از اکبر کریمی فرد  .)م الف ۷۰۱۴(

۲۹- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۳۰۳۰۲ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۳۱۴ آقای سعید اله فرضی 
فرزند داور در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۲۰ مترمربع پلاک شماره فرعی از ۱۹۷۷ 

اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از سید احمد فاتحی  .)م الف ۷۰۱۱(
آقای حسینقلی  پرونده کلاسه ۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۱۹۳۷۹  به  مربوط  رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۸۲۷۸   -۳۰
سلیمانی بزچلوئی فرزند قیه عبداله متولد ۱۳۴۱/۱/۶ در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
۱۵۰ مترمربع پلاک شماره ۲۵۲ فرعی از ۱۹۵۶ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع 

الواسطه از محمد ابراهیم فتحی .)م الف ۷۰۰۴(
۳۱- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۳۰۹۳۸ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۱۵۵۵۱ آقای موسی محمدی 
فرزند عیسی در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۶۰ مترمربع پلاک شماره فرعی از ۱۸۷۶ 
اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از ابراهیم جدی احمدآبادی .)م الف ۷۰۰۱(

۳۲- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۳۰۷۴۰ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۵۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۹۸۱ خانم زهره نجفی قلعه 
جقی فرزند قربانعلی در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ششدانگ ۱۲۰ مترمربع پلاک شماره 
فرعی از ۱۷۶۹ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از محمد صادقی  .)م الف ۷۰۱۰(

۳۳- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۳۰۷۳۵ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۲۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۲۷۵ آقای مرتضی ابراهیمی 
محبوب فرزند اسلام در سه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ششدانگ ۱۲۰ مترمربع 
پلاک شماره فرعی از ۱۷۶۹ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از محمد صادقی 

.)م الف ۷۰۱۰(
۳۴- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۲۰۱۷ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۲۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۳۲۶۳ آقای علی اکبر احمدی 
فرزند محمداسماعیل متولد ۱۳۴۹/۳/۵ در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۳۰ مترمربع 
پلاک شماره فرعی از ۲۳۹۱- اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم خریداری طی سند رسمی برابر سند قطعی 

.)م الف ۷۰۱۷(
مورد تایید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با 
توجه به عدم دسترسی به مالکین مشاعی مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی داشته 
باشند ظرف مدت ۲ ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه ی دو قم تسلیم و رسید آن 
را اخذ و ظرف مدت یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم 
و گواهی آنرا به این اداره تحویل نمایند لازم به توضیح است که صدور سند بر اساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اول: 1396/11/08 تاریخ انتشار دوم: 1396/11/23
مرتضی نورانی آرانی- رئیس ثبت اسناد منطقه دو قم

آگهی ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و مشاعی

هیات حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک قم تصرفات 
مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده های تشکیلی طبق قانون مذکور را براساس 
گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح آراء ذیل تایید 

نموده اند.
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۱۰۱۳۹۷۲ شماره  رای   -۱
۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۸۴۴۲ آقای رضا صادق فرزند محمود در ششدانگ یکباب 
ساختمان به مساحت ۱۱۷/۸۸ مترمربع پلاک شماره ۱۰۴۲۷ اصلی واقع در قم 
بخش ۱ حوزه ثبت ملک اداره یک قم خریداری طی سند قطعی .) م الف ۶۹۰۱(

کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۱۰۱۴۳۲۳ شماره  رای   -۲
۱۳۹۲۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۰۹۶۸ آقای محمدرضا فیضی انرجان فرزند عبدالسلام در 
ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ۴۵ مترمربع پلاک شماره ۱۱۲۴۴ اصلی 
واقع در قم بخش ۱ حوزه ثبت ملک اداره یک قم مبایعه نامه عادی خریداری مع 

الواسطه از محمد طاهری احدی از وراث مهدی طاهری .) م الف ۶۹۶۱(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۱۰۱۵۲۵۳ شماره  رای   -۳

در  کرمعلی  فرزند  زاده  محمدی  علی  آقای   ۱۳۹۵۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۵۸۲
ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ۱۶۵/۶۹ مترمربع پلاک شماره ۹۵۱۱ 
اصلی واقع در قم بخش ۱ حوزه ثبت ملک اداره یک قم مبایعه نامه عادی خریداری 

مع الواسطه از بانو میلحه رنجبر عمرانی .
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۱۰۱۵۳۰۲ شماره  رای   -۴
۱۳۹۶۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۰۷۳۶ آقای حسین ایران نژاد پاریزی فرزند محمد در 
ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ۲۷۹/۴۷ مترمربع پلاک شماره ۴۱۳۵ 
اصلی واقع در قم بخش ۱ حوزه ثبت ملک اداره یک قم خریداری طی سند 

مالکیت مشاعی .) م الف ۶۹۹۸(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۱۰۱۷۳۴۰ شماره  رای   -۵
۱۳۹۶۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۰۷۰۴ آقای سیدمحمدعلی میر ضرابی فرزند سید جعفر 
در ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ۵۱۴/۸۸ مترمربع پلاک شماره ۱۱۲۱۲ 
و ۱۱۲۲۸ اصلی واقع در قم بخش ۱ حوزه ثبت ملک اداره یک قم مبایعه نامه 
عادی خریداری از سید علیرضا بهاءالدینی نسبت به ۳۲۲ مترمربع و مبایعه نامه 

عادی خریداری از اسداله شکوهیان نسبت به ۱۹ مترمربع از پلاک ۱۱۲۱۲ اصلی 
و مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از اسماعیل قربان رعیت  صادره در دفتر 
۳۴۵ صفحه ۴۷۹ نسبت به ۱۷۴ مترمربع از پلاک ۱۱۲۲۸ اصلی .) م الف ۷۰۰۰(

مورد تایید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء 
موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه به عدم دسترسی به مالکین 
مشاعی مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع 
اعتراضی داشته باشند ظرف مدت ۲ ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض 
خود را به اداره ثبت اسناد منطقه یک قم تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف مدت 
یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به 
مرجع قضائی تقدیم و گواهی آنرا به این اداره تحویل نمایند لازم به توضیح است 
که صدور سند بر اساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.

تاریخ انتشار اول: 1396/11/08 
تاریخ انتشار دوم: 1396/11/23
محمدرضا ادیبان- رئیس ثبت اسناد منطقه یک قم

آگهی ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و مشاعی
آگهی تحدید حدود اختصاصی

چون تحدید حدود ششدانگ یک باب ساختمان بپلاک ۱۲ فرعی از ۱۰۳۵۷  اصلی 
واقع در بخش یک ثبت قم اراضی نوبهار – کوچه ۴۰- روبروی مدرسه هادی کریمی – 
بن بست چهارم - پلاک ۳۴ که بنام آقای عباس اسحاقی فرزند تقی  میباشد ، در جریان 
ثبت است که بعلت تبصره واحده ماده ۱۳ قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی بعمل نیامده از طرفی مطابق ماده ۱۵ قانون ثبت نیز نمیتوان عمل 
نمود ، لذا بنا به تقاضای کتبی نامبرده طی شماره ۱/۳۱۲۶۷ –۹۶/۱۱/۱۸ تحدید حدود 
پلاک مذکور در روزچهارشنبه مورخ۱۶/ ۱۲ /۹۶ ساعت ۸/۵ الی ۱۲ صبح در محل وقوع 
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ترکش های اتفاقات رخ داده در بازی سایپا با ذوب آهن باعث 
شد تا امیر قلعه نویی حرف هایی به زبان بیاورد که مدت ها 

از گفتن آنها ابا داشت.
در گیر و دار اتفاقاتی که میان علی کریمی و روسای فدراسیون 
فوتبال در این روزها رخ داد در جریان بازی حساس تیم های 
سایپا و ذوب آهن هم شاهد جنجال هایی بودیم که باعث 
شد امیر قلعه نویی سرمربی موفق ذوب آهن بعد از سال 
ها سکوت در قبال اشتباهات داوری دست به افشاگری زده 
و همان راهی را برود که علی کریمی به شکلی دیگر در 
دستور کار خود قرار داده بود. سرمربی ذوب آهن خشمگین 
از تصمیماتی که اشکان خورشیدی در بازی سایپا گرفت 
مدعی شد از پیگیری اتفاقات رخ داده همین طور اخراج از 

روی نیمکت کوتاه نخواهد آمد و تا آخرش پیش می رود.
 سال ها بود کار به کار کسی نداشتم

من به نتیجه کاری ندارم و ابتدای صحبت باید این برد را به 
مجموعه سایپا، آقای دایی و بازیکنان این تیم تبریک بگویم، 
به دست آوردند،  برد شیرین  فوتبالی یک  از حیث  چون 
مبارک شان باشد. اما گلایه من به خاطر چیزهای دیگری 
است که در این بازی رخ داد و کمتر به آن پرداخته شد. 
اتفاقاتی که باعث بازی با حیثیت یک مجموعه بزرگ به نام 
ذوب آهن شد و پیگیری های من هم برای اعاده حیثیت 
است و بس. سال ها بود سرمان را انداخته بودیم پایین و کار 
به کار کسی نداشتیم چون نه دیگر سن و سال مان اجازه می 
داد نه حوصله داشتیم؛ اما این بار واقعا دیگر نمی توانم تحمل 

کنم که یکی هم با آبرویم بازی کند.
نمی توانم دست به سینه بایستم و کاری نکنم

اشکان خورشیدی مدعی شد به خاطر تکان دادن دست 
حکم اخراج من را صادر کرده است. به علم این که من امیر 
قلعه نویی به عنوان سرمربی ذوب آهن کنار خط دستم را 
تکان داده باشم، چرا بعد از دو دقیقه یادت آمد که بیایی و 
اخراج کنی؟ چرا همان لحظه تصمیم به اخراجم نگرفتی؟ 
اصلا از کجا مطمئن بودی که من دستم را به خاطر اعتراض 
به داور بلند کردم؟ شاید اصلا من می خواستم به بازیکنانم 
نکته ای را گوشزد کنم به همین خاطر دست تکان دادم. مگر 
من دستانم را تکان بدهم ایراد دارد، گرچه به نظر می رسد 
به زعم آقایان من باید دست به سینه بایستم جلوی داور! نه 
آقای خورشیدی بهتر است به جای این بهانه تراشی ها در 
قضاوت های خود در لیگ برتر خداوند را در نظر بگیری و 

انصاف را رعایت کنی.
از صدا و سیما گله مند هستم

بیشترین گلایه من قبل از مساله داوری به صدا و سیما برمی 
گردد. مگر داریم در سال ۲۰۱۸ و منتهی به جام جهانی 
در لیگی معتبر همچون لیگ برتر یک دوربین برای ضبط 
و پخش بازی تیم های دوم و سوم جدول رده بندی در 
ورزشگاه حضور نداشته باشد! آقای فتاحی بزرگوار، شما که در 
این مدت کوتاه با تمام توان برنامه های سازمان لیگ و کمیته 
مسابقات را مدون اجرا کردی به این سئوال من پاسخگو باش 
که چرا نباید بازی حساس تیم های دوم و سوم جدول رده 
بندی نه ضبط تلویزیونی شود نه پخش مستقیم؟ اصلا مگر 
داریم چنین اتفاقی آن هم در سال هایی که ادعای حرفه ای 

شدن فوتبال ایران را در برگرفته است.
به خاطر تکان دادن دست اخراجم کرد

اشکان خورشیدی اولین بار نیست با من و تیمم این کار را 
انجام می دهد. جلوی پدیده و سپاهان در نیم فصل نخست 
همین کار را کرد؛ اما من سکوت کردم و هیچ اعتراضی نشان 
ندادم و اتفاقا آخر هر دو بازی به او خسته نباشید هم گفتم؛ 
اما این دفعه از حق خودم نمی گذرم، چون بی جهت من را 
اخراج کرد. گفتم چرا اخراج میکنی گفت:»چون دو دقیقه 
قبل دستت را تکان دادی«. یک بار، دو بار نه دیگر سه بار؛ 

وقتی این اتفاق می افتد ناخودآگاه شائبه رقم می خورد که 
حتما یک خصومت و مشکلی وجود دارد که داور با یک مربی 

و تیمش این گونه رفتار می کند.
 آقایان حسن زاده و تورگ به اشتباهات داوری 

ورود کنید
دیگر از حق خودم نمی گذرم چون با اعتبارم بازی شد این 
دفعه به کمیته داوران شکایت می کنم اگر به حقم نرسم از 
مراجع بالاتر پیگیر می شوم. از آقایان حسن زاده به عنوان 
رئیس کمیته انضباطی و آقای تورگ به عنوان رئیس کمیته 
اخلاق هم خواهش می کنم به این موضوع ورود کنند، چون 
شک ندارم خود آنها هم به این موضوع حساس شده اند که 
چطور می شود یک داور نه یک بار نه دو بار بلکه سه بار در 
یک فصل به ضرر یک مربی و تیمش کار کند. من در بازی 
های قبلی که همین داور قضاوت کرد هیچ اعتراضی نکردم؛ 
اما این دفعه داستان متفاوت است چون حق من و تیمم را 

ناحق کرد و بیهوده اخراجم کرد.
 اجازه بازی با اعتبارم را به هیچ کسی نمی دهم

 من سال ها بود نه اعتراضی می کردم و نه پیرامون مسائل 
داوری، شک و شبهه ها و ... صحبتی داشتم، چون دیگر نه 
حوصله اش را داشتم نه دنبال دردسر می گشتم؛ اما این بار 
واقعا خونم به جوش آمد که چطور یک داور با حیثیت و 
اعتبار من و تیمم بازی می کند، آخر سر هم با خنده سوت 
پایان بازی را می زند! باور کنید نارحتی من به خاطر باخت 
نیست تنها به خاطر اخراج ناحق، سوت ها اشتباه و رفتاری 
بود که من از این داور در بازی با سایپا دیدم و تا آخر هم 

پیگیر این ماجرا خواهم بود حالا هر چه می خواهد بشود.
 خنده خنده سر ما را در روز روشن برید

فکر می کنم دقیقه ۲۰ بازی بود گئورگی روی بازیکن سایپا 
یک خطای معمولی کرد که خورشیدی با دادن اخطار باعث 
شد بازیکن من خلع سلاح شود؛ اما لحظاتی بعد بازیکن سایپا 
با دو برابر شدت همین خطا را تکرار کرد که خورشیدی با 
خنده ای بر لب از آن گذشت. باور کنید سوت های وسط 
زمین یک داور تعیین کننده است به خصوص وقتی بازی از 
حساسیت بالایی برخوردار است. تیمی که در نیم فصل اول 
کلی برایش مشکلات رقم خورد و در پایان هم توسط برخی 
ها به تاراج رفت حالا که شکل گرفته و روی غلطک افتاده بود 
به یکباره با قضاوتی مشکوک این گونه زمین گیر می شود. 

شما بودید ناراحت نمی شدید آن هم وقتی به چشم می 
دیدید که داور با خنده بر لب سر شما و تیم تان را می برد.

 وقتی سوار بازی بودیم داور اخراجم کرد
تا قبل از این که اخراج شوم بازی با نتیجه ۲-۱ در حال 
پیگیری بود و ما سوار بر بازی هر لحظه ممکن بود به گل 
برسیم؛ اما در لحظاتی که ذوب آهن سوار بر بازی بود و من 
هم کنار خط به بازیکنان توصیه های لازم را می کردم داور 
اخراجم کرد تا تمرکز تیمی ما به هم بریزد. آقای حسن زاده 
عزیز، آقای تورگ عزیز، دوستان بزرگوار من برای خود شما 
روسا این مساله ذهنیت ایجاد نمی کند که چرا یک داور با 
ما این کار را انجام داده است. خواهش من بعد از سال ها 
سکوت این است که به اشتباهات داوری و مسائل کلان آن 

ورود کنید تا حقی از هیچ تیمی پایمال نشود.
 در اروپا ویدئوچک دارند این جا بازی ضبط نمی شود

در روزهایی که فوتبال اروپا از تکنولوژی نهایت بهره را می 
برد تا بهترین قضاوت ها صورت بگیرد در ایران بازی حساس 
تیم های دوم و سوم جدول ضبط هم نمی شود چه برسد به 
این که بخواهیم انتظار ویدئو چک داشته باشیم. همین چند 
روز پیش در یکی از بازی ها دیدم داور دو بار با ویدئو چک 
روی مشورت با کمک هایش از خورده شدن حق یک تیم 
جلوگیری کرد؛ اما اینجا تیم من باید اسیر اشتباهاتی شود که 

اصلا فیلمی هم از آن وجود ندارد.
منتظر قضاوت پخش مستقیم برای خورشیدی هستم

شک ندارم مزد این قضاوت اشکان خورشیدی را هفته آینده 
با قضاوت او در یک بازی پخش مستقیم خواهیم دید! سوالم 
از کمیته داوران عزیر این است چه شد آقای ملکی، داوری که 
در جام حذفی مقابل فجرسپاسی بلایی سر ذوب آهن آورد 
و یک جام را از ما گرفت؟ من نمی خواستم حرفی بزنم که 
به جامعه داوری عزیر فوتبال ایران خدای ناکرده خدشه ای 
وارد شود؛ اما حالا که به این جا رسید بد نیست یک واقعیت 
تلخ را عیان کنم. یکی از بازیکنان فجر مدعی بود وقتی به 
ملکی سر یک صحنه اعتراض کرده او در پاسخ اعلام کرد چرا 
اعتراض می کنید، تقصیر من است که هوای شما را در بازی 

با ذوب آهن دارم!
 افتخار خورشیدی اخراج قلعه نویی است

من خیلی وقت بود سکوت کرده بودم؛ اما گویا در فوتبال 
ایران همه چیز عین حرفه ای شدن آن! تغییر کرده است، 

چون اگر سرمان را بندازیم پائین و کار به کار کسی نداشته 
باشیم کله مان پس معرکه است. شک ندارم آقای خورشیدی 
که مطمئنا نمی تواند یکی مثل فغانی با آن همه اعتبار بین 
المللی شود الان پیش خودش می گوید فغانی نشدم؛ اما قلعه 
نویی را بعد از سال ها از کنار خط و نیمکت اخراج کردم. مگر 
همین آقای فغانی در دربی اصفهان روی دو گل سپاهان در 
بازی رفت اشتباه نکرد که به اذعان کارشناسان برنامه های 
تلویزیونی هم صحت این اشتباهات تایید شد، مگر ما حرفی 
زدیم. نه اتفاقا رفتم و از او تشکر کردم و خداقوت گفتم چون 
ذهنیتی برای مان درست نشده بود، درست برخلاف اشکان 

خورشیدی.
 آقای دایی نباید به نیمکت ما اعتراض می کرد

در خصوص درگیری های لفظی پیش آمده میان نیمکت 
نشینان ما و علی دایی در این یکی دو روز حرف های زیادی 
زده شد؛ اما واقعیتش این است که در آن لحظه آقای دایی 
مدام به نیمکت نشینان و همکاران من که از قضاوت داور 
عصبی شده بودند، اعتراض می کرد که من از همکارانم 
خواستم هیچ واکنشی نشان ندهند؛ اما واقعا در آن لحظات 
آقای دایی هم نباید با نیمکت ما صحبت می کرد. به هر حال 
اینها تماما بحث های فوتبالی است و بعد از دقیقه نود بازی 

تمام شد و رفت.
 اگر پنالتی ما شرم آور بود پنالتی سایپا نامش چیست؟

 اوج گیری ذوب آهن در نیم فصل دوم اشتباه بود چون باعث 
شد این بلاها را سرمان بیاورند. برای من خیلی جالب است 
که بعد از بازی با استقلال مدام از پنالتی گرفته شده برای 
ذوب آهن صحبت می شد و آن تصمیم داور حتی شرم آور 
توصیف شد در حالی که به اذعان کارشناسان نه تنها پنالتی 
ما درست بود؛ بلکه مدافع استقلال باید اخراج هم می شد. 
حالا که دوستان به آن پنالتی سالم لقب شرم آورد دادند به 
پنالتی سایپا که مشخص نبود به چه دلیلی گرفته شد و کمر 
ذوب آهن را شکست چه لقبی می دهند؟ باور کنید دنبال 
توجیه کردن باخت تیمم نیستم؛ اما مگر من در نیم فصل اول 
سه ، چهار تا باخت بد نداشتم؛ شد یک بار بیایم و اعتراض 
کنم؟ نه نکردم چون نیازی نمی دیدم؛ اما حالا به خودم ثابت 
شد که این داور با من خصومت دارد به همین خاطر کوتاه 

نمی آیم و تا آخرش می روم.
 از باشگاه سایپا تعجب کردم

اتفاق تلخ تر برای من در بازی به فحاشی های روی سکوها 
برمی گشت که برای اولین بار در این سال ها در بازی با سایپا 
می دیدم. با تیم های مختلف این افتخار را داشتم که مقابل 
باشگاهی فرهنگی مثل سایپا بازی کنم؛ اما هیچوقت ندیده 
بودم در این بازی طرفداران سایپا به من و تیمم فحاشی 
کنند که واقعا جای تعجب داشت. در جواب این حرکت باید 
بگویم کسانی که فحاشی ها را انجام دادند یا اگر هماهنگ 
کرده بودند این فحاشی ها به خودشان و خانواده شان برمی 

گردد و بس.
 چون سرمان را پایین انداختیم 

هر کاری نمی توانند بکنند
در فاصله سه روز تا بازی با حریف قطری به عنوان نماینده 
ایران در آسیا این بلا سر ذوب آهن آمد و یک داور خنده 
خنده هر کاری دلش خواست انجام داد. ذوب آهن بنا به 
آمارها در کنار پیکان یکی از خوش اخلاق ترین تیم های 
لیگ بود؛ اما این دلیلی نمی شود حالا که ما سرمان را پایین 
انداختیم هر کس هر بلایی خواست سر ما بیاورد. بازی با 
سایپا و نحوه قضاوت خورشیدی شک و شبهات زیادی دارد 
که خواهشم دوباره از کمیته انضباطی و کمیته اخلاق ورود 
به آن است چون همه دیدند که یک داور با حیثیت و اعتبار 
مجموعه ای بزرگ بازی کرد و من هم از پیگیری این موضوع 

تا لحظه آخر کوتاه نخواهم آمد.
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شاهین بیانی :

روزهای سخت شفر با استقلال در راه است
 پیشکسوت تیم فوتبال استقلال با اشاره به حضور این تیم در آسیا گفت: 
بازی های مهمی برای استقلال در پیش است و فکر می کنم شفر باید در انتظار 

روزهای سختی باشد. 
شاهین بیانی د در خصوص پیروزی سه بر صفر آبی پوشان برابر تیم فوتبال 
سپیدرود رشت اظهار داشت: یک بازی روان و منطقی را از استقلال شاهد 
بودیم، البته با تمام احترامی که برای سپیدرود قائلم، آنها حریف سرسختی برای 
استقلال نبودند، زیرا درگیر مسائل حاشیه ای بودند که برای سرمربی شان اتفاق 
افتاده بود و اگر می خواهند در لیگ برتر بمانند، باید آرامش را برقرار کرده و همه 
مسئولان این شهر به کمک سپیدرود بیایند تا این تیم بتواند موقعیتش را در 

جدول بهبود ببخشد.
وی ادامه داد: استقلال یک بازی منطقی و روان را ارائه کرد، از ابتدا میل به 
هجوم داشت و با همین شیوه توانست در دقایق ابتدایی به گل دست پیدا کند؛ 
اگرچه یک بار تیر دروازه و یک بار هم ضربه جباروف به بدن بازیکن خورد، اما 
هجومی بودن استقلال باعث شد تا این تیم خیلی زود به گل دست پیدا کرده و 

بتواند در پایان با سه گل، سه امتیاز را کسب کند.
پیشکسوت تیم فوتبال استقلال در خصوص صحبت های علی کریمی هم 
گفت: او یک بازیکن بزرگ و محبوب است، شاید تابحال ندیده بودیم که هیچ 
سرمربی که قبلًا در پرسپولیس بازی کرده، از سوی هواداران استقلال مورد 
تشویق گیرد که این کار پسندیده هواداران استقلال می تواند الگویی برای سایر 
طرفداران تیم ها باشد. البته او پس از پایان بازی علیه سرمربی تیم ملی و رئیس 
فدراسیون صحبت های تندی را انجام داد و امیدوارم که این مشکلات هر چه 

زودتر برطرف شود تا شاهد چنین اتفاقاتی نباشیم.
بیانی افزود: کریمی آنقدر با جسارت صحبت کرد که حالا باید ببینیم در پایان 
چه اتفاقی خواهد افتاد؛ او در زمان بازیگری اش هم بسیار پرشور و جسور بود و 
حالا به قول خودش که این خصلت اوست، در مربیگری هم همراه او بوده، اما 
ای کاش بزرگان فوتبال و ورزش پادرمیانی کرده و هر چه زودتر این موضوع را 

ختم به خیر کنند تا دیگر شاهد چنین اتفاقاتی نباشیم.
بیانی در خصوص دیدار هفته آینده تیم فوتبال استقلال در لیگ قهرمانان 
گفت: روزهای سخت شفر در راه است، او یک ماه سنگین را باید پشت سر 
بگذارد؛ حضور در لیگ قهرمانان، دربی هشتاد و ششم و بازی های داخلی، همه 
باعث خواهد شد تا عیار شفر این روزها مشخص شود و باید ببینیم او چه 
برنامه ریزی برای این بازی های حساس و سنگین دارد و آیا می تواند در مجموع 
عملکرد قابل قبولی داشته باشد؟ اما با شناختی که از او تقریباً پیدا کرده ام، فکر 

می کنم می تواند از این روزهای سخت، سربلند بیرون بیاید.
وی در پایان خاطرنشان کرد: درست است که شفر راه سختی در پیش دارد، 
اما همه علاقه مندان به استقلال، باید او را حمایت کنند و در این روزها دست از 
اختلاف و کینه برداشته و با وحدت و همدلی که باید بین مسئولان، هواداران و 
پیشکسوتان به وجود می آید، همه آرزو کنیم تا استقلال بتواند در بازی های آتی 

سربلند از زمین بیرون بیاید.

برانکو ایوانکوویچ:

مشکلی با محسن مسلمان ندارم 
سرمربی پرسپولیس با تاکید بر اینکه با محسن مسلمان مشکلی ندارد، از 
صحبت درباره زمان اردوی تیم ملی و بازی با الجزایر خودداری کرد و گفت: 

لیست بازیکنان موردنظرم را یک ماه پیش به باشگاه دادم. 
برانکو ایوانکوویچ بعد از پایان تمرین امروز پرسپولیس در جمع خبرنگاران 
درباره شرایط تیمش پیش از بازی با نسف قارشی گفت: از شروع لیگ قهرمانان 
آسیا خوشحال هستیم. شرکت در این بازی ها افتخار بزرگی است. دوست داریم 

بردهایمان را ادامه بدهیم.
وی افزود: به حریفانمان احترام می گذاریم چون در آسیا تیم ضعیفی وجود 
ندارد. ما دنبال برد هستیم و در خانه خودمان بازی می کنیم. همیشه اولین 
بازی بحرانی و خطرناک است. بخصوص وقتی در خانه بازی می کنید و گزینه 
برد هستید. هرچند از سال گذشته تجربیات خوبی داریم. سرمربی پرسپولیس 
درباره اینکه گفته می شود با محسن مسلمان مشکل دارد گفت: شما امروز در 
تمرین بودید؟ آیا شما مشکلی دیدید؟ رسانه ها همه چیز می نویسند. یک روز 
می گفتند چرا کمال بازی نمی کند؛ اسدی بازی نمی کند. یک روز می گویند 
چرا انصاری بازی می کند؛ سیامک بازی نمی کند. بازی نمی کند چون اولویت 
را به بازیکنان دیگر داده ایم. برانکو درباره احتمال ایجاد تغییرات در ترکیب 
پرسپولیس در بازی با نسف قارشی گفت: امروز اولین تمرین ما قبل از بازی 
با نسف است. همیشه احتمال تغییرات هست. باید دید چه می شود. وی در 
خصوص اینکه احتمال دارد باتوجه به نزدیک بودن تیم به قهرمانی، در لیگ برتر 
به بازیکنان غیر اصلی بازی بدهد و در آسیا به بازیکنان اصلی، تاکید کرد: ما بازی 
به بازی پیش می رویم. هدف پرسپولیس بردِ بیشتر است؛ هم در لیگ برتر هم 
در آسیا. اینطور نیست که بخواهیم زنگ تفریح ایجاد کنیم. هنوز در لیگ برتر 
قهرمان نشده ایم. ما برتری خوبی نسبت به سایر تیم ها داریم ولی هنوز قهرمان 

نشده ایم. تا زمانی که رسما قهرمان نشویم جشن نمی گیریم.
وی  در پاسخ به این سئوالی که آیا لیست بازیکنان موردنظرتان را برای فصل 
بعد به باشگاه داده اید؟ گفت: بله، یک ماه پیش لیست بازیکنان موردنظرم را 
به باشگاه دادم. سرمربی پرسپولیس درباره بازی با الجزایر و نزدیک بودن زمان 
این مسابقه با دیدار آسیایی پرسپولیس، گفت: تا آن موقع زمان زیادی مانده 
است. باید ببینیم چه می شود. برانکو درباره اینکه ملی پوشان ذوب آهن در 
ریکاوری تیم ملی حضور ندارند ولی برای پرسپولیس اینطور نیست، تصریح 
کرد: پرسپولیس اعلام کرده همیشه به برنامه تیم ملی احترام خواهد گذاشت. 
دوست ندارم در آستانه بازی های آسیایی از آمادگی کامل بازیکنان تیم ملی 
جلوگیری کنیم. انتظار داریم همین کمک ما در آینده در نتایج تیم ملی ثمر 
بدهد و این ریکاوری و اردوها به کار و نتایج خوب در جام جهانی بیاید. از این 
بابت خوشحالیم و به موفقیت تیم ملی امیدواریم. وی در خصوص مصدومیت 
سیدجلال حسینی در تمرین امروز تاکید کرد: این تمرین است و این مسائل 
پیش می آید. همیشه این چالش ها هست. فکر نمی کنم مشکل خاصی باشد. 
سرمربی پرسپولیس در خصوص اینکه چرا با توپهای مخصوص لیگ قهرمانان 
تمرین نمی کنید، گفت: دلیلش را نمی دانم. آنطور که من شنیده ام گویا توپها 

در گمرک گیر کرده است. شاید تا شروع بازی ها برسد. 

گزارشی از یک پشیمانی بزرگ 

قیمت جهانبخش در دو سال ۱۰ برابر شد 
سلتیک که پیش از این در جذب علیرضا جهانبخش ناکام مانده بود، این روزها 

برای به خدمت گرفتن او باید هزینه بیشتری صرف کند.
در سال ۲۰۱۵، باشگاه سلتیک می توانست هافبک ناشناخته ایرانی یعنی 
علیرضا جهانبخش را به خدمت بگیرد. طبق ادعای منابع خبری، هافبک سرعتی 
توجه سلتیک را به خودش جلب کرده بود و باشگاه اسکاتلندی می توانست با 

۱.۵ میلیون پوند او را از باشگاه ان ای سی بخرد.
 با گذشت دو سال و نیم، شاید قیمت ستاره ایرانی ۱۰ برابر شده باشد. در آن 
تابستان سلتیک از خرید او امتناع کرد و علیرضا راهی آلکمار شد و به یکی از 
بهترین بازیکنان لیگ هلند تبدیل شد. او در این فصل ۱۰ گل و ۸ پاس گل به 
نام خود ثبت کرده و می تواند عنوان بهترین بازیکن لیگ هلند را از آن خود کند.

 دیلی میل در بهار مدعی شد که آلکمار در قبال جهان بخش ۹ میلیون پوند 
می خواهد و باشگاه های بورنموث و برنلی به دنبال جذب او هستند.  با این حال 
با بالا رفتن قیمت بازیکنان، انتظار می رود که جهانبخش این روزها حدود ۱۵ 
میلیون پوند قیمت داشته باشد. اگر سلتیک در زمانی که فرصتش را داشت 
علیرضا را به خدمت می گرفت، شاید او که با تیم ملی ایران موفق شد مقتدرانه 

به جام جهانی صعود کند، این روزها بهترین بازیکن اسکاتلند بود.

سرمربی سابق تیم   ملی کشتی فرنگی با تاکید بر این که شرایط خوبی در کشتی آزاد و فرنگی نداریم، گفت: حتی اگر 
رسول خادم، رییس فدراسیون هم برای بازگشتم پیشنهاد دهد قبول نمی کنم.

محمد بنا ، در مراسم بهره برداری از سالن کشتی  "حمید سوریان" در جمع خبرنگاران درباره برخی صحبت ها مبنی 
بر بازگشتش به کشتی فرنگی ، گفت : نه این موضوع واقعیت ندارد. همان طور که بعد از  المپیک ریو اعلام کرده ام 
می خواهم دوران بازنشستگی ام را ادامه  دهم. وی در پاسخ به این سوال که اگر رسول خادم، رییس فدراسیون کشتی 
از وی بخواهد که به تیم   ملی باز گردد، آیا این پیشنهاد را قبول می کند یا خیر؟ گفت : حتی اگر رییس فدراسیون هم 
بخواهد من این پیشنهاد را قبول نمی کنم، چرا که شرایط من با فدراسیون کشتی جور در نمی آید. بنا در پاسخ به این 
سوال که درباره انتخاب رسول خادم، رییس فدراسیون کشتی به عنوان سرمربی تیم   ملی کشتی آزاد بزرگسالان ایران 
و برخی انتقادات به این موضوع، گفت : چرا نمی تواند او سرمربی تیم   ملی باشد؟ جنبه منفی این موضوع را نببینید. 
حق رییس فدراسیون است که می تواند با هر کسی کار کند. وقتی شورای فنی این مسئولیت را بر دوش او قرار داده 
است و او نیز آن را قبول کرده است. البته خادم با این کار ریسک کرده، چرا که وقتی سرمربی تیم   ملی است، باید 
باخت بر گردن بگیرد. او از جایگاه رییس فدراسیون کشتی پنج پله پایین تر آمده است و سرمربی تیم   ملی شده است. 
البته با این شرایط پیش بینی موفقیت در کشتی آزاد بسیار سخت است. سرمربی سابق تیم   ملی کشتی فرنگی درباره 
سرمربیگری علی اشکانی در تیم   ملی و برخی شایعات مبنی بر امکان کنار گذاشتن او، گفت : اشکانی جوان است و باید 
به او وقت دهند و سفت و سخت پشت او بایستند. ما در چند سال گذشته مدام سرمربی عوض کرده ایم و با این کارها 
تمام بزرگان کشتی فرنگی را سوزاندیم، چرا در کشتی آزاد این طور نشد. به عنوان مثال محمد طلایی پس از مسابقات 
جهانی باز هم به عنوان مربی ارشد در تیم   ملی مشغول به فعالیت است. البته باید کادر اشکانی قوی شود که این کار 
هم در حال  انجام است. همکاران سابق بنده هم مربیان تیم   ملی هستند و نباید با برچسب زدن محمد بنا بر روی آنها 

برای آنها دردسر درست کنیم.

تمام داشته هایمان را در کشتی فرنگی سوزاندیم

محمد بنا: خادم با قبول سرمربیگری ریسک کرده است
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 با برتری قاطع مقابل ژاپن؛

ایران برای دوازدهمین بار قهرمان  فوتسال آسیا شد

ملی پوشان فوتسال ایران موفق شدند با نتیجه ای پُر گل برابر تیم ژاپن به برتری 
برسند و به عنوان قهرمانی جام ملت های آسیا دست پیدا کنند.

در بازی فینال جام ملت های فوتسال ۲۰۱۸ آسیا که به میزبانی چین تایپه برگزار 
شد، تیم های ملی ایران و ژاپن از ساعت ۱۴:۳۰ روز یکشنبه در سالن شینژوانگ شهر 
نیو تایپه به مصاف هم رفتند و مثل چهار سال قبل در دیدار پایانی این رقابت ها مقابل 
هم قرار گرفتند.علیرضا صمیمی، علی اصغر حسن زاده، فرهاد توکلی، مهدی جاوید و 

احمد اسماعیل پور نفرات آغاز کننده بازی برای ایران بودند و در ترکیب ژاپن هم پیرس 
هیگور، موریوکا کائورو، هنمی رافائل، تاکیتا مانابو و نیشیتانی ریوسوکه قرار گرفته 
بودند.در نیمه اول توپ و میدان بیشتر در اختیار ایران بود ولی تنها موقعیت جدی 
ایران در دقیقه ۱۹ با پاس پشت پای عالی مهدی جاوید برای احمد اسماعیل پور به 
وجود آمد اما شوت این بازیکن را هیگور، دروازه بان ژاپن مهار کرد ولی در آن طرف 

ژاپن سه فرصت خوب داشت که واکنش صمیمی اجازه گل شدن توپ ها را نداد.

در حالی که دو تیم بدون گل زده کارشان را دنبال می کردند، قطع توپ به موقع و 
حرکت لب خط فرهاد توکلی و پاس به بغل او را حسن زاده به راحتی مقابل دروازه 
خالی ژاپن تبدیل به گل کرد تا شاگردان سید محمد ناظم الشریعه با برتری یک بر 
صفر به رختکن بروند. دو دقیقه از نیمه دوم نگذشته بود که با پاس کف پای جاوید در 
سمت راست زمین، توکلی توانست با شوت سرکش دروازه ژاپن را باز کند و تیم ایران 
را با اختلاف ۲ گل پیش بیاندازد. در دقیقه ۳۱ اسماعیل پور ضد حمله سریعی ترتیب 
داد که پاس او را حسن زاده با شوت بغل پای فنی که به تیرک عمودی دروازه ژاپن هم 

برخورد داشت، تبدیل به گل سوم ایران کرد.
در ادامه ملی پوشان فوتسال ایران تلاش زیاد برای به ثمر رساندن گل چهارم 
داشتند، اما حملات آنها بی ثمر بود و با بدشانسی در نیمه دوم نیز ۲ بار به تیرک 
دروازه ژاپن زدند.۵ دقیقه به پایان مسابقه تیم ژاپن روی به بازی پاورپلی)استفاده از 
یک بازیکن به جای دروازه بان( آورد ولی این روش به سود آنها نبود و حسین طیبی، 
آقای گل جام ملت ها توانست به زیبایی در فاصله ۳۵ ثانیه به اتمام مسابقه با شوت 
زمینی دروازه ژاپن را باز کند تا تیم ایران همانند سال ۲۰۱۶ در تکرار قهرمانی این 

رقابت ها موفق باشد.
طیبی اقای گل شد

حسین طیبی با به ثمر رساندن ۱۴ گل عنوان آقای گلی پانزدهمین دوره مسابقات 
فوتسال جام ملت های آسیا را به خود اختصاص داد.

همچنین در پایان این دوره مسابقات جام ملت های فوتسال آسیا، علاوه بر جام 
قهرمانی که به ایران رسید، عنوان سه گلزن برتر مسابقات نیز به بازیکنان کشورمان 
اختصاص یافت. بر این اساس حسین طیبی با به ثمر رساندن ۱۴ گل عنوان آقای گلی 
را از آن خود کرد. همچنین علی اصغر حسن زاده با ۱۲ و مهدی جاوید با ۱۰ گل در 

رده های دوم و سوم بهترین گلزنان مسابقات قرار گرفتند.
حسن زاده بهترین بازیکن جام شد؛ عراق تیم جوانمرد

ملی پوش ایران به عنوان بهترین بازیکن مسابقات فوتسال آسیا انتخاب شد.
 اصغر حسن زاده در پایان پانزدهمین دوره جام ملت های آسیا به عنوان بهترین 

بازیکن مسابقات انتخاب شد. او در این بازی ها ۱۲ گل برای ایران به ثمر رساند.
همچنین از تیم ملی عراق به عنوان تیم جوانمرد مسابقات تقدیر شد.

سرمان را بریدند اما کوتاه نمی آیم و تا آخرش می روم 

قلعه نویی رشته افشاگری را از علی کریمی گرفت! 

آگهی فقدان سند مالکیت 
آقای غلامرضا محمدی تیران  با تقدیم دو برگ فرم استشهادیه مصدق شده مدعی 
است که سند مالکیت ششدانگ پلاک ۲۸۳۵/۷۳۲۴تجمیعی ۱۵۲ الی ۱۵۸ و سایر 
فروعات از ۱۸۲/۲۰۲ – اصلی واقع در بخش سه حومه کرمانشاه که برابر بخشنامه 
۲۳۵۱۱ مورخ ۱۳۹۱/۰۱/۲۹ سازمان ثبت  اسناد و املاک به پلاک ۷۳۲۴ فرعی از 
۱۸۲- اصلی تغیر یافت ذیل ثبت  و صفحه ۳۴۷ دفتر ۳/۲۴۱ حومه بنام خانم ویکتوریا 
امیری به شماره سریال ۳۳۸۴۷۶ صادر و تسلیم گردید که طبق سند قطعی شماره 
۱۷۰۴۸۰ مورخ ۱۳۹۰/۱۲/۱۰ به آقای غلامرضا  محمدی تیران انتقال قطعی گردید 
بعلت سهل انگاری سند اولیه مفقود شده  است لذا مراتب طبق ماده ۱۲۰- آیین نامه 
قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تاچنانچه فرد یا افرادی مدعی انجام معامله یا 
سند مالکیت در نزد آنان می باشد  تا ده روز پس از انتشار آگهي مراتب را به این اداره 
اعلام دارند در غیر این صورت نسبت به صدور سند مالکیت طبق مقرارات اقدام و سند 

مالکیت اولیه از درجه اعتبار ساقط و ابطال خواهد شد. 
 سرپرست  ثبت اسناد املاك شهرستان کرمانشاه- فرهاد نوری

۳ بازیکن استقلال برای اولین بار است حضور در لیگ قهرمانان آسیا را تجربه می کنند.
از بین بازیکنان ایرانی حاضر در استقلال داریوش شجاعیان تنها بازیکنی است که سابقه حضور در لیگ قهرمانان آسیا را ندارد و سایر بازیکنان 

این تیم حداقل برای یک فصل هم که شده سابقه بازی کردن در این رقابت ها را دارند.
البته شجاعیان در چند اردوی تیم ملی حضور داشته است و بازیکن بی تجربه ای نیست اما چون فوتبالش را از گسترش فولاد آغاز کرد، تا قبل 

از این حضور در لیگ قهرمانان آسیا را تجربه نکرده بود.
در بین بازیکنان خارجی حاضر در استقلال هم مامه تیام و بویان ۲ بازیکن تازه وارد استقلال هم قبل از این هرگز تجربه حضور در لیگ قهرمانان 

آسیا را نداشته اند که البته این موضوع طبیعی است چون آنها تا کنون در قاره آسیا بازی نکرده اند.
با این شرایط شفر تیمی با تجربه بازی های بین المللی در اختیار دارد که می تواند امیدوار باشد بازیکنانش از گروه مرگ لیگ قهرمانان آسیا 

سربلند خارج شوند و بتوانند به مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا برسند.

سرمربی تراکتورسازی می گوید تیم تحت هدایت او به دنبال شروع خوبی در لیگ قهرمانان است.
ساغلام سرمربی تراکتورسازی با حضور در نشست خبری پیش از دیدار با الاهلی عربستان گفت: می دانم بازی سختی داریم و با تیم خوب 

الاهلی باید رقابت کنیم اما برای برد آمدیم و انشاالله، انشاالله و انشاالله بازی را خواهیم برد.
سرمربی تراکتورسازی درباره شانس این تیم برای صعود از گروه، افزود: همه تیم های حاضر در گروه مدعی و خوب هستند اما من به تیم 
خودم، بازیکنان تراکتورسازی ایمان دارم و تراکتور را مدعی صعود می دانم. می توانیم از گروه خود صعود کنیم و امیدوارم بازی اول را با نتیجه 

خوب به اتمام برسانیم تا مسابقات را خوب شروع کنیم.
سرمربی تازه وارد تراکتورسازی در پاسخ به خبرنگار ورزش سه درباره روند نباختن این تیم و ادامه این روند در آسیا، عنوان کرد: ما برای این 

دیدار آماده هستیم. بازی به بازی بهتر می شویم و فردا می خواهیم با برد و قدرت لیگ قهرمانان را آغاز کنیم.

 3 بازیکن استقلال در کلاس اول لیگ قهرمانان آسیا

 ساغلام: تراکتورسازی مدعی صعود است



5 علمی و سلامت 

مراقب کمبودهای غذایی در کودکان باشید!

مکمل های تغذیه ای برای بچه ها
یکی از زمان هایی که تغذیه بی نهایت اهمیت دارد و حتی گاهی به سختی می توان آن 

را کامل کرد، دوران کودکی است. نمی توانید تصور کنید رژیم غذایی سالم برای کودکان 
در حال رشد تا چه حد مهم است. 

 امروزه با وجود آگاهی های فراوانی که در سطح عمومی وجود دارد، برخی از کمبودها 
یا اشتباهات تغذیه ای همچنان روی می دهد. یک رژیم غذایی با کیفیت بالا و متنوع باید 
بدون تردید در اولویت باشد اما مکمل هایی نیز وجود دارند که کمک می کنند کمبودهای 
احتمالی غذایی جبران شوند. درست مانند دوران بارداری یا شیردهی، دوران کودکی هم 
زمانی است که باید دقت زیادی به مصرف مکمل ها داشته باشید و تنها نوعی را انتخاب 
کنید که کیفیت بالایی داشته و از منابع معتبر باشند و حتماً قبل از مصرف، نظر پزشک 
کودکتان را نیز جویا شوید. علاوه بر رژیم غذایی پُرپروتئین از منابع با کیفیت همراه با 
سبزیجات و میوه های تازه و فراوان و چربی های سالم، معمولاً کودکان می توانند با مصرف 

مکمل های زیر، بهره های بیشتری از تغذیه ببرند:
پروبیوتیک ها

بچه ها نسبت به بزرگسالان معمولاً بیشتر آنتی بیوتیک مصرف می کنند و به همین 
علت پروبیوتیک های با کیفیت برایشان بسیار لازم و مفید است. فلور روده )باکتری های 
مفید( در کودکان در حال رشد است و حمایت از سلامت روده ها حین کودکی، بسیار 
تأثیر بیشتری دارد تا مصرف مکمل در سال های بعدی زندگی. متأسفانه ما مجبوریم 
مکمل پروبیوتیک مصرف کنیم. در زمان های گذشته تر انسان می توانست تمام انواع 
پروبیوتیک های مورد نیازمان را از غذاها به دست بیاوریم. سبزیجات استریل شده نبودند و 
برای همین حاوی پروبیوتیک های موجود در خاک بودند. غذاها معمولاً تخمیر می شدند 
و انواع زیادی از پروبیوتیک ها در آن ها به وجود می آمد و ضمناً از صابون های آنتی 
باکتریال و آنتی بیوتیک هایی که باکتری های روده را تغییر می دهند استفاده نمی کردیم. 
حالا که اهمیت باکتری های مفید روده را می دانیم باید با خوردن غذاهایی که حاوی 
پروبیوتیک زنده هستند، به حفظ سلامت خود کمک کنیم. استفاده از ساورکرات، کفیر، 
ماست های پروبیوتیک و اجازه دادن به بچه ها برای گل بازی و بیش از حد ضدعفونی 

نکردن، تا حدود زیادی می توانید به سلامت بچه ها کمک کنید.
D ویتامین

اجازه دهید بچه ها پابرهنه در فضای باز و زیر آفتاب بازی کنند. ساختن ویتامین 
D در تابستان بسیار راحت تر از زمستان است. برای همین ممکن است لازم باشد در 
 D ماه های سرد سال که استفاده از نور خورشید عملًا ممکن نیست، از مکمل ویتامین
استفاده کنید. بیشتر مکمل های ویتامین برای کودکان دارای ویتامین D نیز هستند اما 
مسئله ی مکمل ویتامین D برای بچه ها می تواند بحث برانگیز باشد. برای اینکه مطمئن 
شوید فرزندتان ویتامین D خیلی زیاد یا خیلی کم دریافت نمی کند، باید سالی یک بار 
و در زمستان سطح ویتامین D بدنش چک شود و طبق نتیجه، مکمل مصرف شود، 
مخصوصاً اگر فکر می کنید لازم است مکمل ویتامین D با دوز بالا و به طور مرتب به 

کودکتان بدهید.
C ویتامین

ویتامین C برای تقویت سیستم ایمنی مخصوصاً در کودکان اهمیت خاصی دارد. 
مخصوصاً در فصل زمستان، نیاز به این ویتامین بیشتر احساس می شود. با پزشک 

کودکتان در مورد مصرف روزانه ی مکمل ویتامین C مشورت کنید.
روغن ماهی

روغن کبد ماهی یکی از مکمل هایی است که خوراندن آن به بچه ها کار سختی است. 
با مصرف روغن ماهی، شاهد تفاوت چشمگیری در خلق و خو و تمرکز کودکتان خواهید 
بود. می توانید نوع ژل آن را انتخاب کرده و به اسموتی های کودکتان اضافه کنید. مصرف 
منظم غذاهای دریایی با کیفیت و سایر منابع چربی های سالم برای کمک به جذب تمام 

مکمل هایی که مصرف می شود ضروری است.
منیزیم

منیزیم، ماده ی معدنی جادویی است که به خواب بچه ها کمک می کند. می توانید از 
اسپری منیزیم برای جذب بهتر در تمام بدن استفاده کنید. نوع معتبر آن را تهیه کرده و 
شب ها روی پوست اسپری کنید. یک راه ساده ی دیگر رساندن منیزیم به بچه ها، افزودن 

یک دوم فنجان نمک اپسوم یا کریستال منیزیم به وان شان است. 
ژلاتین

ژلاتین برای سلامت گوارش و پوست و مو و ناخن عالی است. می توانید در خانه از 
قلم استخوان آن را تهیه کنید و آن را به غذاهای کودکتان اضافه کنید. یک راه دیگر هم 

درست کردن مارشمالو با ژلاتین در خانه است.
مولتی ویتامین؟

شاید واقعاً لازم نباشد به طور مرتب به فرزند کوچکتان مولتی ویتامین بدهید اما معمولًا 
در فصل زمستان، متخصص کودک جهت تقویت سیستم ایمنی مصرف مولتی ویتامین 

را تجویز می کند. در هر صورت حتماً در این مورد با پزشک کودکتان مشورت کنید.

با چه خوراکی هایی به جنگ پیری برویم؟
انتخاب مواد خوراکی سالم تضمین کننده عمر طولانی است اما اغلب این سوال پیش 

می آید که چه خوردنی ها و غذاهایی برای تحقق این هدف مناسب تر هستند؟
به گزارش ایسنا، آمارهای رسمی نشان می دهد در حال حاضر سه کشور موناکو، ژاپن 
و سنگاپور در جهان از بالاترین نرخ امید به زندگی برخوردار هستند که مهم ترین فاکتور 

تاثیرگذار در داشتن عمر طولانی مردم این کشورها، وعده های غذایی سالم است.
برخی از خوراکی ها نسبت به مواد غذایی دیگر مغذی تر هستند و بررسی ها نشان 

می دهد این مواد غذایی تاثیر حفاظتی در برابر انواع بیماری ها دارند.
سایت مدیکال نیوز تودی در این مقاله به معرفی برخی از این مواد خوراکی پرداخته که 

گنجاندن آن ها در رژیم غذایی به داشتن زندگی سالم و شاد کمک می کند:
سویای نارس پخته شده )ادِامامِه(:

سویا مملوء از ایزوفلاون نوعی فیتواستروژن است. ایزوفلاون ها به دلیل دارا بودن خواص 
ضد التهابی، آنتی اکسیدانی، ضد سرطانی و آنتی میکروبیال شناخته شده  هستند. 
بنابراین، این خوراکی می تواند به تنظیم واکنش التهابی بدن کمک کند، روند فرسودگی 
سلولی را کند کرده، با میکروب ها مقابله کرده و از بدن در برابر برخی انواع سرطان 
محافظت کند. ادِامامِه )Edamame( به سویای نارس پخته شده در داخل غلاف گفته 
می شود. این نوع لوبیای پخته شده در چین، ژاپن، کُره و هاوایی به عنوان پیش غذا و 

مخلفات مصرف می شود.
توفو )پنیر لوبیا(:

این خوراکی محصولی از سویاست که مملوء از ایزوفلاون هاست. توفو نیز علاوه بر 
خواص ذکر شده منبع غنی از پروتیئن است و حاوی تمامی آمینو اسیدهای ضروری 
است که بدن برای آمیختن پروتئین ها به آن نیاز دارد. همچنین توفو غنی از مواد 
معدنی است که بدن برای برخورداری از استخوان و دندان های سالم و محکم به آن نیاز 
دارد. توفو سرشار از کلسیم، آهن، منگنز، منیزیم، روی و مس است.  برخی متخصصان 
معتقدند مصرف توفو باعث می شود فرد برای مدت زمان بیشتری احساس سیری داشته 
باشد و در نتیجه از زیاده روی در خوردن جلوگیری می کند. توفو یا پنیر لوبیا، غذایی است 
که از فرایند بستن شیر سویا به دست می آید. این شیر دلمه بسته را با فشار به قالب های 
سفید نرم تبدیل می کنند و امروزه بخشی از آشپزی کشورهای آسیای جنوب شرقی 

همچون چین، ژاپن، کره، اندونزی، ویتنام و دیگر کشورها را تشکیل می دهد.
هویج:

این خوراکی به دلیل داشتن بتا کاروتن شناخته شده  است. بتا کاروتن در بدن به ویتامین 
A تبدیل شود. بدن به خودی خود این ویتامین را تولید نمی کند و به همین دلیل باید 
آن را از رژیم غذایی دریافت کند. همچنین بتا کاروتن، آنتی اکسیدانی است که سلول های 

بدن را در برابر آسیب های فرسوده شدن ناشی از رادیکال های آزاد حفظ می کند.
مرکبات:

مرکبات شامل تعدادی از میوه ها همچون لیمو، پرتقال و گریپ فروت می شود که اکنون 
در سراسر جهان در دسترس قرار دارد. مصرف این نوع از میوه ها به دلیل برخورداری 
از سطح بالای ویتامین C و خواص آنتی اکسیدانی تاکید می شود. همچنین از دیگر 
فوائد این گروه از میوه ها کاهش آسیب های ناشی از التهاب و از بین بردن عفونت هاست.

علاوه بر این، مرکبات به دلیل داشتن مواد قندی، فیبر خوراکی، پتاسیم، کلسیم، 
تیامین )ویتامین B۱(، نیاسین )ویتامین B۳(، منیزیم و مس برای سلامتی مفید هستند.

سبزیجات خانواده کلم:
از دیگر مواد خوراکی مهم می توان به سبزیجات خانواده کلم اشاره کرد. این نوع از 
سبزیجات سرشار از مواد مغذی همچون انواع ویتامین ها )C, E,K( و مواد معدنی از قبیل 
پتاسیم، کلسیم و سلنیوم هستند. همچنین کلم پیچ، کلم برگ و بروکلی به دلیل دارا 
بودن ویتامین K از سلامت قلب حفاظت می کند. این گروه از سبزیجات منبع غنی از 
فیبر خوراکی به حساب می آیند که از نقش مهمی در تنظیم سطح قند خون و جلوگیری 

از جذب چربی و افزایش وزن برخوردارند.
ماهی سالمون:

نتایج مطالعات نشان می دهد مصرف گوشت به خصوص گوشت قرمز در طولانی 
مدت برای سلامت ضرر دارد. در این شرایط مصرف ماهی به ویژه ماهی سالمون توصیه 

می شود.
ماهی سالمون سرشار از پروتیئن است و دارای مقدار بالایی از اسیدهای چرب امگا ۳ 
است که برای بینایی مفید است. همچنین امگا ۳ سلامت مغز را به همراه دارد و از افت 
قدرت شناختی ناشی از افزایش سن جلوگیری می کند. همچنین ماهی سالمون از مقدار 

بالایی پتاسیم برخوردار است از که بروز بیماری قلبی پیشگیری می کند.

سردرد یکی از شایع ترین مشکلات جسمی در اغلب افراد است که گاهی خفیف 
بوده و با درمانی ساده و مختصر بهبود می یابد اما گاهی نیز تداوم این مشکل می تواند 

به دردسری جدی تبدیل شود.
به گزارش ایسنا، در برخی موارد نیز افرادی که به دفعات بیشتری دچار سردرد 
می شوند ترجیح می دهند به جای مصرف مداوم داروهای شیمیایی از جایگزین های 
طبیعی استفاده کنند. در حال حاضر ادعاهای متعددی در مورد خواص سرکه سیب 
از بهبود گوارش گرفته تا درمان سردرد وجود دارد اگر چه خواص درمانی سرکه 
سیب برای رفع سردرد هنوز به طور عملی ثابت نشده اما همواره از آن به عنوان 
یک درمان طبیعی با عوارض ناچیز یاد می شود. سرکه سیب حاوی آهن، پتاسیم 
و کلسیم است و مواد معدنی موجود در آن و خاصیت اسیدیِ آن می تواند به طور 
غیرمستقیم به درمان سردرد کمک کند. به طور مثال سرکه سیب با کمک به هضم 
بهتر غذا از سردردهای ناشی از مشکلات گوارشی جلوگیری می کند. همچنین با 
کاهش قندخون و تنظیم آن سبب جلوگیری از سردردهای ناشی از نوسانات قند 
خون به خصوص در افراد دیابتی می شود. اگرچه مصرف سرکه سیب در افراد 
دیابتی باید با مشورت پزشک صورت گیرد. همچنین استنشاق بخور سرکه سیب 
موجب تمیز شدن سینوس ها و کاهش سردردهای سینوسی نیز می شود. یکی 
دیگر از علل اصلی سردرد، کم آبیِ بدن است. اگرچه بسیاری از مردم مایعات زیادی 
در طول روز مصرف می کنند اما برخی از مایعات مانند نوشیدنی های کافئین دار یا 
شیرین باعث کم آبی بیشتر در بدن می شوند. افزودن مقداری سرکه سیب به حجم 

زیادی آب و مصرف روزانه آن سبب می شود آب به لحاظ محتوای معدنی غنی تر 
شده و از کم آبی بدن و سردردهای ناشی از آن جلوگیری شود.

به گزارش مدیکال نیوز تودی، به این ترتیب مصرف سرکه سیب مانند داروهای 
مسکن سبب درمان سردردها به طور مستقیم نمی شود بلکه با رفع علل اصلی 
سردرد همچون مشکلات گوارشی، آلرژیک، استرس و فشار خون بالا از بروز سردرد 

پیشگیری می کند.

 

نانوالیاف ابریشمی،  محققان کشور با استفاده از 
داربست کامپوزیتی را برای ترمیم رباط آسیب دیده 
ورزشکاران ارائه کردند که می تواند گزینه مناسبی 

برای پیوند به رباط آسیب دیده انسان باشد.
معصومه دودل، مجری پروژه »طراحی و ساخت 
بررسی  و  ابریشم/تیوفن  نانوکامپوزیت  داربست 
بر  تاکید  با  رباط«  بافت  ترمیم  در  آن  کاربردهای 
ضرورت ارائه راهکارهایی برای درمان سریع تر پارگی 
بافت رباط،  گفت: پارگی بافت لیگامان )رباط ( در میان 
دو گروه بیش از سایر گروه ها موجبات زیان اقتصادی 

را فراهم آورده است.
وی هزینه های بالا و طولانی ترمیم بافت و بازگشت 
به فعالیت را از چالش های درمانی این موضوع نام 
حرفه ای  فوتبالیست های  کرد:  نشان  خاطر  و  برد 
جمله  از  بین المللی  و  ملی  مسابقات  اسب های  و 
گروه های در معرض خطر هستند به گونه ای که 
بر اساس گزارش ها تنها در سال ۱۳۹۵ در گروه 
فوتبالیست ها ۹ مورد آسیب )ACL= رباط صلیبی 
زانو( تنها در ۸۰ بازی تا پایان هفته دهم لیگ برتر 

رخ داده است. 
با بیان اینکه این آسیب بیشترین  مجری طرح 

دوری  و طولانی ترین مدت  باشگاه  برای  را  هزینه 
از میدان را برای بازیکن به همراه دارد، یادآور شد: 
متوسط زمان بازگشت بازیکنان به میدان بین ۶ تا 

۱۱ ماه برآورد شده است.
از  را  قدیمی  درمان  روشهای  از  استفاده  دودل 
مهمترین دلایل این امر دانست و اضافه کرد: علاوه 
بر آن میزان خسارت برآورد شده در این حوزه تنها 
در سال ۱۳۹۴ در حدود ۳.۲ میلیارد تومان در حوزه 
فوتبال کشور بوده است. ضمن  آنکه موارد پارگی در 
فوتبالیست های کشور بیش از نرخ مرسوم در دنیا 

است. 
اسب های  میان  در  رباط  پارگی  به وضعیت  وی 
مسابقه اشاره کرد و گفت: در سال ۱۳۹۵، ۳ مورد 
و  شده  گزارش  بازی   ۳۰ در  تنها   ACL آسیب 
برآوردها نشان می دهد هزینه درمان در این حوزه در 

حدود ۱.۴ میلیارد تومان است. 
این محقق با تاکید بر اینکه بیشتر بافت های بدن 
خود  دوباره  تجدید  به  قادر  آسیب دیدگی  از  پس 
هستند، ادامه داد: اما بافت لیگامان این توانایی را 
ندارد و نیاز به جایگزین دارد. بنابراین در این تحقیق 
با تلفیق علم مهندسی نساجی در تولید داربست های 

زیست تخریب پذیر قابل پیوند در بدن با دانش جدید 
کشت سلول های بنیادی و تمایز آنها به سلول های 
بافت هدف، به دنبال پیدا کردن شیوه جدیدی در 
درمان و باز تولید بافت آسیب دیده لیگامان در زمانی 

کوتاه تر بودیم.
وی اضافه کرد: با راهکاری که با این روش ارائه 
می شود قادر هستیم به جای کاشت های متداول از 

روش مهندسی بافت استفاده کنیم.
دودل انتشار دو مقاله را از دیگر دستاوردهای این 
مطالعات نام برد و یادآور شد: آزمون های حیوانی و 
کسب مجوزهای لازم جهت پیشبرد پروژه در سطح 
کلینیکال و کاربردی فازهای توسعه ای این تحقیق 

به شمار می رود.
تولید  منظر  از  تحقیق  این  اینکه  بیان  با  وی 
نانوکامپوزیتی با رویه نانوالیاف هادی زیست تخریب 
پذیر که در حوزه علوم سلول های بنیادی قابلیت 
کاربردی دارد، دارای نوآوری است، افزود: همچنین 
خواص مکانیکی فوق العاده ویژه داربست نهایی به 
دلیل هندسه و طراحی بافت ابریشمی آن، موجب 
شده تا نزدیکترین شباهت را به بافت لیگامان انسانی 

داشته باشد.
این محقق قدرت تولید نانوالیاف مورد استفاده در 
این داربست در مقیاس صنعتی، هزینه تولید مقرون 
به صرفه آن در مقایسه با کاشت های متداول در حوزه 
درمان آسیب ACL و قابلیت استفاده در بانک اعضای 
پیوندی بدن )در صورت تأیید واکنش های زیستی 
سلولهای بنیادی( برای هر شخص بنا به تقاضای فرد 

را از مزایای این داربست برای ترمیم رباط ذکر کرد.
در  را  داربست  این  کاربردهای  طرح،  مجری 
حوزه های علوم سلول های بنیادی، مهندسی پزشکی، 
درمان و آموزش پزشکی و علوم مهندسی بر مبنای 
مواد هادی عنوان کرد.این تحقیقات در قالب طرح 
پایان نامه و با راهنمایی دکتر ناهید همتی نژاد و 
پروفسور سید هژیر بهرامی از اعضای هیات علمی 

دانشگاه امیرکبیر اجرایی شده است.

تردمیل با حسگر مادون قرمز ساخته شدتسریع روند ترمیم بافت رباط آسیب دیده ورزشکاران با فناوری نانو
به تازگی دستگاه تردمیلی ساخته شده که علاوه بر طراحی جمع و جور مجهز به حسگرهای 
مادون قرمز است.تردمیل ها اصولا راهی مناسب برای تضمین فعالیت بدنی در روزهای آفتابی، 
بارانی یا ابری هستند.اما این وسایل ورزشی چنان سنگین و بزرگ هستند که در هر خانه ای 
جا نمی گیرند.  در همین راستا شرکت چینی IPO Sport مینی تردمیل را ساخته است. این 
تردمیل که به موبایل فرد متصل می شود، چنان جمع و جور و کوچک است که می توان آن را 
در هر خانه ای جا داد. کاربر می تواند پس از استفاده از این دستگاه سبک آن را زیر تختخواب 
یا در کمد نگهداری کند.این شرکت چینی در حقیقت صفحه ای باریک و دیجیتالی مجهز به 
یک نمایشگر یکپارچه ساخته است. این صفحه ۴.۷ تا ۹ سانتیمتر با زمین فاصله دارد. ابعاد 
صفحه نیز ۱۲۰ در ۴۶ سانتیمتر است. وزن آن نیز ۲۵ کیلوگرم اعلام شده است.بدنه مینی 
تردمیل از آلومینیوم  و نوعی کامپوزیت ساخته شده است. این تردمیل با استفاده از حسگر 
اشعه مادون قرمز سرعت را تنظیم می کند. همچنین این حسگرها قدم گذاشتن کاربر روی 
ترمیل را را ردیابی و موتور آن را روشن می کنند.سطح تردمیل به سه بخش پرسرعت، سرعت 
متوسط  و کم سرعت تقسیم شده و نمایشگر دیجیتال دستگاه به طور کامل امکان خوانش 

آن را فراهم می کند.

کتی که روکش موتورسیکلت می شود
گروهی از طراحان و موتورسواران هنگ کنگی کتی برای موتورسواری طراحی و تولید 

کرده اند که می توان از آن به عنوان روکش موتورسیکلت نیز استفاده کرد.
به تازگی شرکتی یک کت موتورسواری تولید کرده که به به روکش موتورسیکلت نیز 

تبدیل می شود!
این روکش ضدآب در حال حاضر برای جمع آوری سرمایه تجاری سازی عرضه شده است. 
روکش مذکور در بخشی از  پشت کت که شبیه یک کوله پشتی است، جمع می شود. بنابراین 

اگر روکش کثیف شود می توان آن را بدون آلوده کردن بقیه لباس جمع کرد.
این کت از پارچه ای با ترکیب ۶۵ درصد نایلون، ۳۵ درصدپلیستر با تویی پلیستر  دوخته 

می شود. »روکش- کت« موتورسواری برای فضاهای شهری مناسب است.
گروهی از موتورسیکلت سواران و طراحان هنگ کنگی این کت را طراحی و تولید کرده اند. 

این کت با قیمت ۱۶۷ دلارعرضه می شود.

آزمایش اسلحه ای که اهداف را خودکار 
شناسایی می کند

ارتش آمریکا مشغول آزمایش یک وانت خودران است که به اسلحه ماشینی مجهز است. این 
اسلحه ماشینی می تواند به طور خودکار اهداف را شناسایی کند.

ارتش آمریکا مشغول آزمایش یک وانت خودران Humvee است که به سربازان گرفتار در 
موقعیت های خطرناک در میدان جنگ کمک می کند.   روی وانت یک اسلحه ماشینی کالیبر 
۵۰ و یک سیستم تداخل خودکار نصب شده است. این سیستم با وسیله نقلیه ای با قابلیت 
ارسال دستور و کنترل عملیات ارتباط برقرار می کند. در هرحال این سیستم تداخل از مدت 
زمان لازم برای شناسایی اهداف می کاهد و برای این منظور از سیستم بصری استفاده می کند 
که به طور اتوماتیک هدف را انتخاب و ردیابی می کند.  این خودرو Wingman  نام گرفته است 
و محققان مشغول بررسی آن هستند که خودرو بتواند به طور دقیق اهداف را شناسایی و به آنها 
شلیک کند.   البته سال گذشته نیز  ارتش آمریکا این سیستم را آزمایش کرد اما تصمیم دارد 

در ۵ سال آتی آزمایش های بیشتری با ربات های مسلح زمینی انجام دهد.

طراحی ایمپلنت زیستی برای کندکردن 
تحلیل ماهیچه در فضانوردان

ناسا مشغول آزمایش یک ایمپلنت زیستی است که بتوان به کمک آن با ارسال دوز دقیق و 
مداومی از دارو به بدن، روند تحلیل ماهیچه ها را در فضانوردان کندتر کرد.

ناسا مشغول آزمایش یک ایمپلنت زیستی است که روند تحلیل ماهیچه های فضانوردان 
را کند می کند.

در این آزمایش موش ها مدت زمانی را در ایستگاه بین المللی فضایی و زمین می گذرانند. 
در بدن گروهی از این حیوانات یک تراشه کار گذاشته می شود که این تراشه دارو را به 
سیستم بدن موش بیمار منتقل کرده و از کاهش حجم ماهیچه در محیط هایی با جاذبه 

کم می کاهد.
این تراشه زیر پوست حیوان کار گذاشته می شود و مقدار دقیق و مداومی از دارو را به بدن 

وارد می کند. این ایمپلنت هیچ مکانیسم پمپاژی ندارد به همین دلیل بسیار کوچک است.
در این تحقیق گروه های ۲۰ تایی از موش ها تشکیل می شوند. برخی از این گروه ها به 
مدت یک تا دو ماه به ایستگاه فضایی بین المللی می روند و سپس به زمین بازگردانده می شوند. 

سپس ماهیچه های آن با نمونه موش های روی زمین مقایسه می شود.

از پیامدهای جدی کم آبی بدن 
حدود ۶۰ درصد بدن انسان را آب تشکیل داده است. برای این که بدن عملکرد درست 
خود را ارائه کند، ما باید روزانه به میزان کافی آب بنوشیم. تامین آب مورد نیاز بدن عاملی 
کلیدی برای کمک به تمامی اندام ها در ارائه عملکرد درست خود محسوب می شود. 
نوشیدن آب به میزان کافی به اجرای روان همه چیز کمک می کند، در شرایطی که کم 

آبی بدن می تواند موجب بروز اختلالاتی در فرآیندهای بدن شود.
 به گفته برخی متخصصات تغذیه یک فرد عادی باید روزانه حدود دو لیتر آب بنوشد که 
این میزان در آب و هوای گرم و یا در صورت انجام فعالیت های شدید افزایش می یابد. کم 
آبی بدن می تواند به واسطه عدم نوشیدن آب به میزان کافی یا دلایل دیگری مانند اسهال، 
استفراغ، تب، تعریق بیش از اندازه، و تکرر ادرار )به عنوان مثال، در نتیجه دیابت یا مصرف 

برخی داروها( شکل بگیرد.
در ادامه با برخی از علائم و عوارض احتمالی کم آبی بدن بیشتر آشنا می شویم.

احساس گرسنگی حتی پس از خوردن غذا
در بسیاری مواقع، افراد کم آبی بدن را با گرسنگی اشتباه می گیرند. اگر مدت زمان زیادی 
از غذا خوردن شما نمی گذرد، اما همچنان با احساس گرسنگی مواجه هستید، یک لیوان 
آب بنوشید و شرایط را بررسی کنید. نوشیدن آب می تواند به احساس پری و سیری کمک 
کند. انجام این کار پیش از وعده های غذایی می تواند به درک این که واقعا چقدر گرسنه 
هستید، کمک کند. از این رو، تا زمانی که احساس رضایت و سیری در شما شکل بگیرد به 

غذا خوردن ادامه می دهید و از پرخوری جلوگیری می شود.
احساس خستگی، سردرگمی، پریشانی و حتی سرگیجه 

کم آبی بدن می تواند بر سطوح انرژی و شناخت شما تاثیرگذار باشد و حفظ هوشیاری را 
دشوار سازد. در حقیقت، کم آبی بدن می تواند شایع ترین دلیل خستگی روزانه باشد. تمام 
اندام های بدن انسان برای ارائه عملکرد درست به اکسیژنی که توسط خون انتقال داده می 
شود، وابسته هستند. هنگامی که کم آبی بدن بر گردش خون اثر می گذارد، هیچ یک از 
اندام ها کارایی لازم را ندارند و از این رو نه تنها بدن، بلکه ذهن نیز با مشکل مواجه می شود. 
این شرایط می تواند به مشکلات حافظه کوتاه مدت و دشواری در تمرکز منجر شود. نتایج 
مطالعه ای که در نشریه Nutrition Reviews منتشر شد، نشان داد که کم آبی بدن می 

تواند بر تغییرات خلق و خو، از جمله افزایش خشم و عصبانیت، نیز موثر باشد.
ابتلا به یبوست 

یک عدم تعادل در مایعات می تواند اثر قابل توجهی بر دستگاه گوارش انسان بگذارد. در 
شرایطی که اغلب مصرف فیبر به عنوان راه حل اولیه درمان یبوست در نظر گرفته می شود، 

اما نوشیدن آب نیز به همان اندازه مهم است.
تحریک پوست 

اگر بدن به میزان کافی آب دریافت نکند، آثار این شرایط می تواند در پوست نمایان 
شود. شرایط پوست خشک که فاقد چربی است، با پوست کم آب متفاوت است. با این 
وجود، برخی علائم مشابه وجود دارند، که از آن جمله می توان به پوسته پوسته شدن، 
خارش، حساسیت، خشکی و کدری اشاره کرد. پوست کم آب می تواند مستعد بروز 

جوش نیز باشد.
افزایش خطر حمله قلبی و شوک ناشی از حجم کم خون 

قلب برای ارائه عملکرد درست خود به آب نیاز دارد و زمانی که به میزان کافی از این 
ماده وجود ندارد - درباره کمبود شدید صحبت می کنیم - احتمال بروز مشکلات جدی در 

سیستم قلبی عروقی افزایش می یابد.
 کم آبی بدن رگ های خونی را منقبض کرده و خون را غلیظ تر می سازد، در نتیجه، 
قلب باید سخت تر کار کند تا خون را در سراسر بدن به گردش درآورد. در موارد شدید، 
این شرایط می تواند بدن را وارد یک شوک قلبی کند که می تواند زندگی فرد را در 
معرض خطر قرار دهد، زیرا قلب در پمپاژ خون کافی به سراسر بدن ناتوان است. کم 
آبی بدن می تواند حجم خون را نیز کاهش دهد و شرایطی به نام شوک هیپوولمیک 
)Hypovolemic( یا شوک ناشی از حجم کم خون شکل بگیرد که در این وضعیت نیز 

زندگی فرد در معرض خطر قرار می گیرد.
افزایش احتمال ابتلا به عفونت مثانه، کلیه، یا دستگاه ادراری 

کلیه ها و آب یک نوع رابطه همزیستی با هم دارند. یکی از وظایف کلیه ها تنظیم تعادل 
آب بدن است، و همچنین در دفع سموم و مواد زائد از جریان خون نقش دارند. کلیه ها در 

کنار کبد به عنوان سیستم پالایش طبیعی بدن عمل می کنند. 
آنها برای ارائه عملکرد درست به آب نیاز دارند و ناتوانی این اندام ها در ارائه عملکرد درست 
ممکن است بروز عفونت های مثانه و دستگاه ادراری را موجب شود. افزون بر این، تجزیه 
رسوبات مواد معدنی و نمک که به طور طبیعی در کلیه ها جمع می شوند به آب نیاز دارد. 

بدون آب، این رسوبات می توانند سنگ های کلیه دردناک را شکل دهند.

محققان موفق شدند با سلول های بنیادی به کشتن باکتری ها و بازسازی پالپ 
دندانی کمک کنند.

خبر خوبی که در بحث مشکلات دندانی وجود دارد این است که روت کانال 
فرایندی سریع است و پالپ دندانی تولید شده از سلول های بنیادی می تواند خطر 
عفونت های باکتریایی و مشکلات آینده را به میزان قابل ملاحظه ای کاهش دهد.

اما خبر بدی که در این زمینه وجود دارد این است که نمی توان از دریل مورد 
استفاده دندانپزشکان در امان بود و بالاجبار باید بافت عفونت کرده را برداشت.

روت کانال زمانی لازم می شود که عفونت یا آسیب ناشی از دندان آسیب دیده 
از سطح دندان به تمام ریشه و بافت های عصبی پیرامون آن پراکنده می شود. 
دندانپزشکان از دریل برای برداشتن بافت آلوده استفاده می کنند و حفره ایجاد 
شده را با استفاده از مواد سنتتیک بر می دارند.گام نهایی بستن دندان با یک تاج 
است. این رویکرد موجب می شود که فرد نیازمند کشیدن دندان نشود. در این 
روش شاید دندان باقی بماند اما لزوما یک بافت مرده است.پالپ دندان را سالم نگه 
می دارد و بدون آن، دندان به آسیب و سوراخ شدن مستعد می شود. بدون وجود 
پالپ هیچ عصبی برای تشخیص درد و سیگنال های عفونتی وجود ندارد و عروقی 
نیز وجود ندارد که فرایند تغذیه را انجام دهد. این امر می تواند به آبسه استخوان 
منجر شود.شیمیزو و همکارانش در دانشگاه روتگر به مطالعه این امر پرداخته اند 
که چگونه سلول های بنیادی می توانند پالپ دندان را به جای برداشتن طی روت 
کانال کردن، بازسازی کنند.به عقیده دکتر شیمیزو و همکارانش در روتگر، تزریق 
سلول های بنیادی به درون دهان می تواند باکتری ها را بکشد. این رویکرد شامل 

جداسازی سلول های بنیادی بیماران و کشت آن ها برای ایجاد شبکه های عروقی 
است که با سیستم عصبی دنتین ترکیب می شوند. این محقق ژاپنی پیش از این 
در بازسازی بافت پالپ دندانی مرده موفق شده بود اما از آن جایی که این بافت تنها 
احیا می شود ولی با سلول های جدید جایگزین نمی شود، در نتیجه تنها در بیماران 
جوان موفقیت آمیز است که سلول هایشان تکثیر بیشتری دارند. همچنین سلول 
های بنیادی که در رویکرد پیشین استفاده شده اند، می توانند حاصل سلول های 
برداشته شده از دندان شیری کودکان باشند که بدین معنی است که باید چندین 
سال با هزینه ای گزاف ذخیره شوند. ماه گذشته، شیمیزو مجوز لازم را برای شروع 
تست های حیوانی دریافت کرده است و امیدوار است در آینده ای نزدیک تست های 
انسانی را نیز آغاز کند. به عقیده وی تزریق سلول های بنیادی به دندان آسیب دیده 

عفونت های باکتریایی را می کشد و بافت پالپ دندانی را احیا می کند.

کشتن باکتری ها و بازسازی پالپ دندان با سلول های بنیادی
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کاهش ابتلا به آلزایمر 

آیا سرکه سیب در درمان سردرد تاثیر دارد؟
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مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان قم گفت: ۲۵ 
نقطه حادثه خیز در محورهای مواصلاتی این استان با اعتبار 

پنج میلیارد ریال اصلاح شده است. 
ابوالفضل جمالی در گفت و گو با خبرنگاران افزود: ۶۶ نقطه 
حادثه خیز در محورهای مواصلاتی استان شناسایی شده و 
اصلاح نقاط حادثه خیز بر اساس اولویت در دستور کار این 

اداره کل است.
وی اضافه کرد: این نقاط ابتدا با نصب علایم هشدار، روشنایی 
و کاهنده سرعت آشکارسازی و سپس اصلاح می شود؛ در 

سال آینده، ۴۱ نقطه باقی مانده نیز اصلاح خواهد شد.
وی ادامه داد: از ۶۶ نقطه حادثه خیز شناسایی شده، ۱۹ نقطه 
در آزادراه قم - تهران، سه نقطه در محور قم - کاشان، هفت 
نقطه در جاده قم - سلفچگان، یک نقطه در محور سلفچگان- 
اراک، یک نقطه در جاده سلفچگان- ساوه، ۱۰ نقطه در محور 
لنگرود- کهک، چهار نقطه در جاده قم- کوه سفید، ۲ نقطه در 
محور قم- جنت آباد، سه نقطه در جاده قم- قنوات، سه نقطه 
در محور قم- جعفریه، سه نقطه در محور قدیم قم- کاشان و 

۱۰ نقطه در کمربندی امام علی)ع( قرار دارد.
جمالی همچنین به نصب نیوجرسی در ۶۵ کیلومتر حوزه 
استحفاظی قم در آزادراه قم- تهران اشاره و بیان کرد: نصب 

نیوجرسی در این مسیر در چهار قطعه انجام می شود که برای 
مرحله اول و دوم آن ۱۰۰ میلیارد ریال هزینه شده است.

وی خاطرنشان کرد: نصب نیوجرسی در ۳۵ کیلومتر باقی 
مانده از این محور تا اردیبهشت ماه سال آینده به اتمام می 

رسد.
وی با اشاره به کاهش تصادف های فوتی در قم، گفت: در ۹ 
ماه سال گذشته، ۹۴ تن در محورهای مواصلاتی قم جان خود 
را از دست دادند و در مدت مشابه امسال ۵۹ تن کشته شدند 

که ۳۷ درصد کاهش نشان می دهد.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای قم افزود: تصادف 
های جرحی ۱۲ درصد و خسارتی ۱۷ درصد افزایش یافته و 

مجموع تصادف ها ۱۳ درصد رشد را نشان می دهد.
به گفته وی، ۲۱ دستگاه دوربین برای نظارت بر آمد و شد 
دوربین  ترددشمار، ۶۵  دوربین  محورها، ۸۰  در  خودروها 
هوشمند کنترل سرعت، ۲ تابلوی گرافیکی برای نشان دادن 
ترافیک ۲ محور سلفچگان - قم و قم- تهران و ۱۲ تابلوی پیام 

ایمنی در محورهای استان نصب شده است.
وی پاکسازی حریم راه محور قم- سلفچگان، ایجاد ارتباط 
رادیویی بین هشت راهدارخانه با استفاده از بی سیم و مذاکره 
با بخشی خصوصی برای ایجاد شهرک حمل و نقل در ۲۰ 

کیلومتری محور قدیم قم- تهران تا ۲ سال آینده را از دیگر 
اقدام های اداره کل راهداری قم عنوان کرد.

جمالی با اشاره به بارش برف شدید در هفته گذشته، بیان 
کرد: امدادرسانی به ۴۵۰ خودروی سنگین که به علت سرمای 
هوا و یخبندان در راه مانده بودند، ۱۰ هزار لیتر سوخت رسانی 
به خودروهای در راه مانده، برف روبی بیش از یک هزار و ۶۵۰ 
کیلومتر از محورها و استفاده از پنج هزار تن نمک و ماسه در 
این محورها از جمله اقدام های این اداره کل از هشت تا ۱۱ 

بهمن ماه جاری بوده است.
* ممنوعیت صدور بارنامه برای خودروهای سنگین با 

عمر بالای 50 سال
معاون حمل و نقل اداره کل راهداری قم نیز گفت: از فروردین 
ماه سال آینده صدور بارنامه برای وسایل حمل و نقل سنگین 
شامل کامیون و کامیونت با عمر بالای ۵۰ سال در قم ممنوع 

می باشد.
حمید سالاری افزود: این طرح در راستای صرفه جویی در 
مصرف سوخت، ارتقاء ایمنی حمل و نقل در جاده ها و کاهش 

آلودگی هوا اجرایی می شود.
وی با بیان این که در استان قم ۲۵ دستگاه خودروی سنگین 
با عمر بالای ۵۰ سال وجود دارد، ادامه داد: ۸۰ درصد از 

مبلغ خرید خودروی جدید به صورت وام با سود ۹ درصد 
و بازپرداخت پنج تا هفت ساله در اختیار رانندگان متقاضی 

قرار می گیرد.
وی افزود: در ۱۰ ماه امسال، تعداد صدور بارنامه حمل کالا 
برای خودروهای سنگین نسبت به مدت مشابه سال گذشته 

۳۳ درصد افزایش داشته است.
 * بهسازی آسفالت کمربندی امام علی)ع(

رئیس اداره نگهداری راه های اداره کل راهداری قم نیز در این 
نشست خبری گفت: تاکنون ۱۶ کیلومتر از روکش آسفالت 
محور کمربندی امام علی)ع( قم با اعتبار ۲۸ میلیارد ریال 

بهسازی شده است.
کمربندی قم »بلوار امام علی)ع(« که در میان اهالی شهر قم 
به کمربندی امامزاده جمال و اراک نیز معروف است طولی 
نزدیک به ۲۰ کیلومتر دارد و در ۲ باند ماشین رو، میدان 
بقیه الله)عج( در نزدیکی مسجد جمکران را به تقاطع ۷۲ 
تن و سپس امامزاده جمال در ابتدای جاده قم - سلفچگان 

متصل می کند. 
محمدرضا زیدآبادی افزود: روکش آسفالت آزادراه قم- تهران 
نیز به طول ۱۵ کیلومتر مانده به عوارضی قم - تهران که وضع 

مناسبی ندارد، از سال آینده اجرایی می شود.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان قم  خبرداد

 اصلاح ۲5 نقطه حادثه خیز محورهای مواصلاتی قم 

رئیس پلیس آگاهي استان  خبرداد

کشف 7۰ هزار لیتر نفت سفید قاچاق در قم
رئیس پلیس آگاهي استان از کشف ۷۰ هزار لیتر نفت سفید قاچاق به ارزش 

۲ میلیارد ریال در قم خبر داد. 
 سرهنگ  احمد کرمي در گفت و گو با خبرنگار پایگاه خبري پلیس، 
اظهارداشت: در راستای اقدامات انتظامی مشخص شد سه دستگاه کامیون 
کشنده حامل محموله هاي نفت سفید قاچاق بوده و با عبور از محور مواصلاتي 
استان قم قصد تخلیه آن را در یکي از استان هاي همجوار دارند که بلافاصله 
موضوع در دستور کار مأموران اداره مبارزه با قاچاق کالا و ارز پلیس آگاهي 

استان قم قرار گرفت.
وي با بیان این که کامیون ها ظاهراً هیدروکربن بارگیري اما حامل نفت سفید 
قاچاق و عازم کشور پاکستان بودند، گفت: راننده ها با تغییر مسیر قصد داشتند 
محموله هاي قاچاق را با عبور از قم به استان همجوار منتقل کرده که شناسایي 

و خودروها توقیف شدند.
رئیس پلیس آگاهي استان قم در ادامه با اشاره به کشف حدود ۷۰ هزار لیتر 
نفت سفید قاچاق در قالب ۳۹۰ بشکه از خودروهاي کامیون، گفت: در بررسي 
سیم هاي پلمپ هر سه کامیون مشخص شد متهمان به طرز ماهرانه اي آن ها 

را بریده و مجدداً ترمیم کرده اند.
سرهنگ کرمي ارزش محموله هاي مکشوفه قاچاق را در مجموع حدود ۲ 
میلیارد ریال عنوان کرد و افزود: نهایتاً متهمان به همراه پرونده متشکله براي سیر 

مراحل قانوني تحویل مرجع قضائي استان شدند.

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان قم:  خواستار شد

 معرفی فرش دستباف قم به گردشگران 
خارجی 

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان قم گفت: یکی از مشکل های موجود 
بر سر راه فعالیت قالیبافان استان، نبود بازار فروش مناسب است که در همین زمینه 
می توان از ظرفیت ایجاد شده در بخش گردشگری استفاده و این محصول را به عنوان 

کالای فرهنگی ایران به گردشگران خارجی معرفی کرد. 
محمود سیجانی روز شنبه در گفت و گو با ایرنا، افزود: استان قم قطب تولید فرش 
دستباف تمام ابریشم بوده و ظرفیت اشتغال ۴۰ هزارتن را در این بخش داراست، اما در 
حال حاضر به دلیل وجود مشکل بازار فروش محصول، بخشی از این صنعت با کاهش 

نقدینگی و سرمایه در گردش مورد نیاز برای ادامه فعالیت رو به رو شده است.
وی بیان کرد: اگر فرش دستباف قم در معرض دید گردشگران خارجی قرار بگیرد 
و افراد کارشناس در حوزه فرش به تبلیغ این محصول بپردازند، به طور حتم یکی از 
خریدهای اصلی گردشگران خارجی از ایران همین فرش دستباف قم خواهد بود که 
می تواند مزایای بسیاری برای حفظ اشتغال قالیبافان و رونق اقتصاد استان قم به همراه 

داشته باشد.
وی ادامه داد: شرکت های ارائه دهنده خدمات گردشگری می توانند با معرفی این 
محصول به گردشگران خارجی، بازار این محصول را رونق ببخشند و همچنین با فعالیت 

اقتصادی در این بخش، درآمدهای مالی خود را افزایش دهند.
سیجانی گفت: فرش دستباف قم باید به عنوان یک نشان تجاری فرهنگی در جشنواره 
ها و همایش های بین المللی در معرض دید شرکت کنندگان قرار گیرد تا تمایل به 
استفاده از این محصول روز به روز بیشتر شود و بازار آن به سرعت از رکود خارج گردد.
وی با اشاره به اقدام های سازمان صنعت، معدن و تجارت استان قم برای رونق یافتن 
بازار فرش دستباف، بیان کرد: این سازمان علاوه بر تشکیل کمیته های تخصصی 
برای رفع مشکل بازار فروش این محصول و برگزاری کارگاه های آموزشی برای ارتقاء 
توانمندی های بافندگان جهت حضور موفق تر در بازارهای داخلی و بین المللی، ایجاد 

نمایشگاه دایمی فرش دستباف قم را نیز در دستور کار خود قرار داده است.
وی ادامه داد: با بهره برداری از این نمایشگاه فرصت عرضه فرش دستباف قم به 
صورت تخصصی فراهم می شود و گردشگران داخلی و خارجی با سفر به شهر قم و 
آشنایی با این محصول هنری، مشتریان خوبی برای بهبود بازار فروش این محصول 
به حساب می آیند.رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان قم گفت: این طرح 
تاکنون بیش از ۹۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشته است و برای پیگیری بهتر امور 
اجرایی آن کمیته ای به دستور استاندار قم با حضور نمایندگان دستگاه های اجرایی 
مرتبط به ریاست معاون عمرانی استاندار تشکیل شده است.سیجانی بیان کرد: تامین 
انشعاب های مورد نیاز در بخش های خدماتی آب، برق، گاز و تلفن و همچنین ایجاد 
راه دسترسی مناسب برای حضور آسان تر مراجعان از جمله مهمترین مسائل در دست 

پیگیری برای بهره برداری از این طرح در آینده نزدیک است.

هشدار مدیرکل دامپزشکی استان قم به دامداران ؛

تا اطلاع ثانوی از خرید و فروش دام 
خودداری کنند 

مدیرکل دامپزشکی استان قم گفت: ۲ هزار و ۷۰۰ رأس گاو و گوساله و ۳۰۰ رأس 
گوسفند و بز درگیر بیماری تب برفکی شدند.

محمد مهدی رفیعی در گفت وگویی با اشاره به اهمیت جلوگیری از بروز بیماری تب 
برفکی در دامداری ها اظهار کرد: دامداران باید نسبت به ضدعفونی گاوداری های خود 
اقدام کنند و از تردد افراد از دامداری آلوده به واحد خود جلوگیری کنند زیرا می تواند 

منتقل کننده بیماری باشد.
وی خاطرنشان کرد: چندین گله گوسفند و بز درگیر بیماری شدند بنابراین دامداران 
توجه داشته باشند با توجه به اینکه فصل زایش بره ها است؛ اگر به گله ها واکسن تزریق 

نشود ممکن است دچار تلفات بره شود.
مدیرکل دامپزشکی استان قم با اشاره به هزینه های واکسیناسیون دام ها گفت: در 
زمینه طرح گوسفندی واکسن به طور کامل رایگان است و هزینه مایه  کوبی را دامداران 
پرداخت می کنند و در زمینه واکسن گاو و گوساله نیز دو نوع واکسن است که در هر 
دو نوع واکسن هزینه تزریق را باید دامدار پرداخت کند ولی واکسن فرانسوی بهادار 
و واکسن ایرانی رایگان است. وی تصریح کرد: به دامداران هشدار داده شده تا اطلاع 
ثانوی از خرید و فروش دام خودداری کنند و با توجه به اینکه برخی دامداری های 
مجتمع دامشهر و برخی از کاروانسراها درگیر بیماری تب برفکی هستند خرید و فروش 
گاو و گوساله از مجتمع دامشهر و کاروانسراها را با هماهنگی مسؤول فنی و بهداشت 

مجتمع انجام دهند.
رفیعی با اشاره به اجرای طرح مایه کوبی در کل استان گفت: دامداران می توانند با 
مرکز مایه کوبی هماهنگ کنند تا واکسیناسیون دام ها را انجام دهند. دامداران توجه 
داشته باشند به دلیل آنکه سویه بیماری O است تلفات nhaji و خسارات سنگینی را به 
همراه دارد بنابراین توصیه می شود دامداران با توجه به شرایط موجود دام های خود را 

بیمه کنند زیرا خسارت تلفات را تنها از طریق بیمه می توان پرداخت کرد.
 وی خاطرنشان کرد: در مجموع حدود ۲ هزار و ۷۰۰ رأس گاو و گوساله در قالب  
۸۰۰ گله گوساله پروار و ۳۰۰ رأس گوسفند و بز در قالب ۹ گله گوسفندی درگیر این 

بیماری شدند البته در گاو شیری هیچ موردی از ابتلا به بیماری گزارش نشده است.
از  درگیر  دام های  درصد  حدود ۸۰  کرد:  عنوان  قم  استان  دامپزشکی  مدیرکل 
استان های دیگر به قم منتقل شدند و به محض ورود به قم مبتلا شدند که نشان 
می دهد واکسن به آنها تزریق نشده بود بنابراین به دامداران توصیه می شود تا پایان 
واکسیناسیون دام خود را منتقل نکنند و در صورت ضرورت با دامپزشکی هماهنگ 

باشند تا دام را با گواهی حمل دامپزشکی منتقل کنند.
 

باحضور مسئولان ملی و استانی صورت گرفت

بهره برداری از پنج طرح صنعتی درقم 
پنج طرح صنعتی روز چهارشنبه همزمان با دهه مبارک فجر در قم با اعتبار ۱۲۵ 

میلیارد ریال و اشتغالزایی برای ۱۹۳ تن به بهره برداری رسید. 
در آیین بهره برداری از این واحد های صنعتی،  محمد باقر نوبخت  معاون رئیس 
جمهورورییس سازمان مدیریت و برنامه  ریزی ،محسن صالحی نیا، معاون صنایع وزیر 
صنعت، معدن و تجارت، سید مهدی صادقی، استاندار قم، احمد امیر آبادی، نماینده 
مردم قم در مجلس شورای اسلامی، رضا سیار فرماندار قم و شماری دیگر از مسئولان 

ملی و استانی حضور داشتند. 
محمد باقر نوبخت معاون رئیس جمهوردراین مراسم با قدردانی از تلاش مدیران 
استانی در رونق اقتصادی قم بابیان اینکه بالندگی امروز را مدیون انقلاب وشهدا هستیم 
افزود: این انقلاب آسان به دست نیامده وباید قدر ان را بدانیم . استاندار قم در این آیین 
گفت: در قم با همدلی مسئولان و مردم به مناسب دهه مبارک فجر ۱۴۶ با اعتبار ۴۹۲ 
میلیارد تومان و ایجاد اشتغال برای حدود ۲۰۰ تن به بهره برداری رسید که دستاوردی 
بزرگ برای استان است. سید مهدی صادقی افزود: این طرح ها نقش موثری در حوزه 
تولید و اشتغال خواهد داشت و ما این راه را در مسیر اجرای سیاست های اقتصاد 

مقاومتی با قدرت ادامه خواهیم داد.
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت قم، نیز در این آیین گفت: طرح هایی که امروز 
در قم به بهره برداری رسید همه دانش بنیان و دارای طرح های توسعه محور است و 

می تواند در آینده میزان تولید و فرصت های شغلی خود را گسترش دهد.
محمود سیجانی افزود: امروز در قم ۲ هزار و ۳۹۰ واحد صنعتی دارای پرونده وجود 
دارد که ۲۹۰ واحد دچار رکود و تعطیل هستند.وی بیان کرد: با تشکیل کمیته های 
تخصصی به دنبال راه اندازی واحدهای صنعتی راکد که فعالیت آنها توجیه اقتصادی 
دارند، هستیم و در این زمینه تسهیلات مناسبی با همکاری بانک های عامل استان در 
اختیار صنعتگران متقاضی فعالیت تولیدی، قرار می گیرد.وی ادامه داد: اکنون در قم ۵۳ 
هزار و ۸۰۰ تن در واحدهای صنعتی مشغول به فعالیت هستند و صنعت قم با استفاده 
از فناوری های روز دنیا، صنعتی جوان و آینده دار به حساب می آید. واحد صنعتی 
شرکت سپر اتی امیران که در زمینه تولید قطعات پلاستیکی لوازم خانگی، طرح توسعه 
واحد صنعتی شرکت بلندای صنعت جهان افروز، واحد صنعتی مبدل خودرو پاک که 
در زمینه تولید مبدل کاتالیستی خودرو، واحد صنعتی شیمی اکسیر بوستان که در 
زمینه تولید سولفات پتاسیم، واحد صنعتی آرتان پترو کیهان پلی استایرن معمولی ۵ 

واحد صنعتی بودند که به بهره برداری رسیدند.

تقدیر از مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی و کارکنان منطقه قم 

مدیر عامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران از عملکرد و زحمات مدیر 
و کارکنان منطقه قم بابت سوخترسانی بموقع به هموطنان در شرایط بارش برف و 

سرمای شدید قدردانی کرد .
به گزارش روابط عمومی شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه قم - سید 
محمد رضا موسی خواه از عملکرد ارزشمند مدیر و کارکنان منطقه با توجه به تلاشهای 
مستمر و بدون وقفه در خدمت رسانی به هموطنان در زمان بارش شدید برف قدردانی 

نمود.  
همزمان با بارش برف و سرمای شدید هفته گذشته در برخی استان های کشور 
بالاخص استان قم و حومه و همچنین مسدود شدن برخی از مسیرها بعلت کولاک و 
لغزندگی شدید ، مدیر و کارکنان منطقه قم طبق برنامه ریزی های از قبل انجام شده به 
کمک هموطنان شتافته و با ارسال سوخت در قالب چند اکیپ بصورت مستمر مشغول 
خدمت رسانی بودند تا هموطنان به سلامت ، بعد از تلاش های بی شائبه دیگر ادارات 

و سازمان ها به مقاصد خود حرکت کردند.

آیت الله غروی:

مسؤولان نباید نظام را ناکارآمد جلوه دهند
عضو شورای عالی حوزه علمیه قم گفت: مسؤولان نباید در سایه اغراض جناحی نظام 

را ناکارآمد جلوه دهند و نقدها باید ناصحانه باشد. 
آیت الله سید محمد غروی در مراسم گرامیداشت سی و نهمین سالگرد پیروزی 
انقلاب اسلامی که از سوی مجمع هماهنگی پیروان امام و رهبری استان قم در مسجد 
امام زین العابدین)ع( برگزار شد به تبیین خصلت های مؤمن از دیدگاه امام علی)ع( 
پرداخت و تصریح کرد: پایداری در زمان سختی ها، صبر در زمان مصیبت، سپاسگزاری 
در زمانی که شرایط بر وفق مراد است، قناعت پیشگی، دوری از ظلم حتی نسبت به 
دشمنان و عدم سوء استفاده از دوستان از خصلت هایی است که امام علی)ع( برای 

مؤمنان ذکر کرده اند.
عضو شورای عالی حوزه علمیه قم با اشاره به اینکه انسان باید عدالت محور عمل 
کند، افزود: همه اعمال انسان اعم از نقد، دوستی و دشمنی باید در چارچوب دین 

صورت پذیرد.
باید نعمت انقلاب اسلامی را قدردان باشیم 

وی با بیان اینکه باید نعمت انقلاب اسلامی را قدردان باشیم اظهار کرد: حکومت 
پهلوی اوج فساد و بی بندوباری بود و همه مسؤولان اعم از شاه و غیره فاسد بودند و با 
توجه به آن حکومت و پی بردن به اوج فسادی که در آن وجود داشت نورانیت انقلاب 

اسلامی را درمی یابیم.
آیت الله غروی با تأکید بر اینکه در زمان طاغوت هیچگونه استقلال در کشور وجود 
نداشت، ابراز کرد: در رژیم طاغوت به اندازه ای خفقان وجود داشت که کسی حق 
نداشت نسبت به مستشاران آمریکایی کوچکترین اعتراضی داشته باشد، همچنین هر 

کس از عملکرد رژیم شاهنشاهی انتقاد می کرد به بدترین شکل با او برخورد می شد.
عضو شورای عالی حوزه علمیه قم خاطرنشان کرد: فساد آنچنان بر نظام شاه حاکم 
بود که نمازخواندن در دانشگاه ها امری غیر معمول به شمار می رفت؛ فسادی که این 

رژیم در کشور ترویج داد، هم اکنون هم در گوشه و کنار جامعه به چشم می خورد.
وی تصریح کرد: اگر آن حکومت ادامه پیدا می کرد، به یقین امروزه شاهد نابودی 

استعدادهای جوانان بودیم و دیگر اثری از اسلام ناب باقی نمی ماند.
آیت الله غروی با بیان اینکه استقلال ایران مدیون انقلاب اسلامی است، عنوان کرد: 
دشمنان برای سرنگون کردن انقلاب نقشه های بسیاری پایه ریزی کردند، اما هیچکدام 

از نقشه هایشان عملی نشد.وی ادامه داد: درست است که مشکلات بسیاری در کشور 
وجود دارد، اما این مشکلات با هم افزایی و وحدت مسؤولان و قوا قابل حل شدن است.

انقلاب اسلامی امروز ابرقدرت ها را به چالش می کشد
 عضو شورای عالی حوزه علمیه قم با اشاره به اینکه ایران در زمان طاغوت هیچگونه 
استقلالی نداشت، گفت: به برکت انقلاب اسلامی، ایران امروز به یک کشور سرنوشت 
ساز در منطقه تبدیل شده است، چراکه اگر حمایت های انقلابی ایران وجود نداشت، 
سرنوشت لبنان، سوریه، عراق و بسیاری از کشورهای منطقه به گونه ای دیگر رقم 
می خورد. وی با اشاره به اینکه پیشرفت در عرصه های علمی حاکی از اقتدار ایران 
اسلامی است، ابراز کرد: به گفت و گو نشستن ایران با ابرقدرت ها و به چالش کشیدن 

آنها نشانگر این است که امروز ایران به خودکفایی رسیده است.
آیت الله غروی تصریح کرد: اگر رهبری مقتدر رهبر معظم انقلاب نبود، سرنوشت 
کشور اینگونه رقم نمی خورد؛ امروزه همه قدرت ها در برابر هوشیاری ایشان درمانده اند 

و نمی توانند مقابل سیاست های بی نظیرشان ایستادگی کنند.
عضو شورای عالی حوزه علمیه قم دلسرد کردن مردم از نظام اسلامی را یکی از 
نقشه های دشمن دانست و با بیان اینکه دشمن در فضای مجازی سیاه نمایی می کند، 
گفت: همه باید بدانند که امروزه مسؤولان حاکمیت اسلامی نسبت به مسؤولان در 
نقاط دیگر دنیا، سالم ترین افراد هستند. درست است که گاهی مشکلاتی به وجود 

می آید، اما باید گفت که اگر مسؤولی هم اشکال داشته باشد، کنار گذاشته می شود.
وی با اشاره به اغتشاشات اخیر در کشور افزود: در این جریان ها عده ای از مردم قصد 
داشتند صدای خود را به گوش مسؤولان برسانند، اما به وضوح دیدیم که دشمن چگونه 
بر موج اعتراضات مردمی سوار شد و می خواست به انقلاب ضربه وارد کند. وی اضافه 
کرد: بنابراین جریان هایی همانند حقوق های نجومی باید در سطح کلان حل می شد، 

رسانه ها نیز نباید هر مسأله ای را تیتر بزنند و مردم را از نظام اسلامی ناامید کنند.
آیت الله غروی خاطرنشان کرد: حضور مردم در راستای دفاع از انقلاب اسلامی، 

تودهنی محکمی به منافقان، دشمنان و سلطنت طلبان بود.
عضو شورای عالی حوزه علمیه قم در پایان وحدت و هم افزایی مسؤولان را راه حل 
مشکلات کشور دانست و گفت: مسؤولان نباید در سایه اغراض جناحی نظام را ناکارآمد 

جلوه دهند و نقدها باید ناصحانه باشد.






